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احمدی نژاد در نامه ای 
به مقام معظم رهبری:

کاندیدا نمی شوم

شماره 608

اعزام 2700 روحانی و مبلغ
 در ماه محرم 
به استان کرمان

صفحه 6صفحه 3

قهرمانی تیم قویترین مردان 
شهرستان زرند 

در مسابقات استانی
مســابقات قویترین مردان استان کرمان به 
میزبانی شهرستان سیرجان در وزن های منفی 
90، منفــی 105 و وزن آزاد برگزار شــد. تیم 
شهرستان زرند در این دوره از مسابقات، با چهار 
نماینده، مقام اول تیمی را به خود اختصاص داد 

و حمزه اکبری در وزن منفی 90 مقام .....

ریيس پليس آگاهی کرمان خبر داد: 

خانم آبدارچی جاعل دو 
میلیاردی از آب درآمد

رییــس پلیس آگاهی فرماندهــی انتظامی 
اســتان کرمان از دستگیری یک جاعل که مبلغ 
دو میلیــارد ریال کلاهبــرداری کرده بود، خبر 
داد. ســرهنگ یدا... حســن پور در این خصوص 
اظهارداشت: در پی وقوع یک فقره کلاهبرداری، 

پرونده ای از کلانتری .....

:::::::::::::::: | ورزش | ::::::::::::::::

::::::::::::::: | حوادث | :::::::::::::::::
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هشدار تند سرلشگر 
فيروزآبادی به عربستان:

خطا کنید کاری می کنیم دیگر 
خبری از سعودی ها در جهان 

نباشد
مشــاور فرمانــده معظم کل قــوا گفت: اگر 
عربســتان خطایی در قبال ایران مرتکب شــود 
کاری می کنیــم که دیگر خبری از ســعودی و 
وهابیت در جهان نباشد. سرلشکر سیدحسن .....

::::::::::::::: | سياست | :::::::::::::::
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کنکوری های 96 حتما این مطلب را بخوانند؛ 
فهم کتب درسی در اولویت قرار دارد

بازی آمریکا در زمين های پسته ایران!

آیا فاتحه پسته را باید خواند؟

صفحه 6

پاداشپایانخدمتبازنشستگانسال94-93پرداختمیشود
امسال هیچ بودجه عمرانی به استان پرداخت نشده

صفحه 2

صفحه 3

امام جمعه کرمان:
نباید فکر غلط فرزند کمتر، 
زندگی بهتر در جامعه شيوع 

پيدا کند

::::::::::::::::::::::::: | خــبر | ::::::::::::::::::::::::::::
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اولين جشنواره فرهنگی زنان 
شاغل بيمه سلامت کشور در کرمان؛
کرمان، پيش رو در خدمات 

حوزه سلامت

گلایه  صریح شهردار زرند از صاحبان صنعت؛ ::::::::::::::::::::::::::: | آخــر | ::::::::::::::::::::::::::::

کارخانجات کک سازی عوارض 
آلایندگی را نمی پردازند 

4

یک مشــاور تحصیلی و دبیر کنکور در گفت وگو با آینده ما اظهارداشت:  
ســوالات کنکور  خارج از منابع درسی نیست و لذا توصیه ما همیشه تسلط 
بر کتاب درســی است. حجت ا... خالویی تصریح کرد: دانش آموزی می تواند 

از تست زنی و یا کلاس های با جنبه علمی استفاده کند که به کتاب درسی 
تســلط داشته باشد و آن را فهمیده باشــد. وی یکی از اشکالات والدین را 

استخدام معلم سر خانه برای کنکور فرزندشان .....

8

 عضو هیات امنای انجمن پسته ایران: قیمت پسته ایران تا یک 
ماه گذشته 7800 تا 8000 دلار در هر تن بود اما آمریکا به دلیل اینکه 
احتمال می داد محصولش روی دستش بماند قیمت ها را کاهش داد که 

این روند کاهشی باز هم ادامه دارد. 
  رییس شرکت تعاونی پسته زرند:اگر الان پسته وارد بازار شود به نفع 
دلالان است اما عده ای مجبورند پسته و محصولشان را بفروشند. کشاورزی 
که باید دستمزد کارگر را بدهد چاره ای جز فروش محصول ندارد. متولی و 

کسی که بتواند کاری در این زمینه انجام بدهد هم وجود ندارد.

 یک فعال بخش کشاورزی: از یک طرف درخت ها از بی آبی در حال 
خشــک شدن هستند و از طرفی عده ای مثل اختاپوس خود را روی بازار 
پســته انداخته اند و مرتب توی سر قیمت پسته می زنند تا این محصول از 

بازار جهانی حذف شود. 
 نماینده زرند در مجلس: ما خیلی راحت می توانیم بازار پســته را 
به نفع خود احیا کنیم که لازمه آن همکاری همه دســتگاه ها و کشاورزان 
اســت. از دولت خواســته ایم که 500 میلیارد تومان نقدینگی برای خرید 

پسته تامین کند تا خرید و فروش پسته به واسطه گری نیفتد؟!  
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امر  در  را  اقتصادی  رفاه  کرمان  جمعه  امام 
فرزندآوری موثر دانست و گفت: اگر بتوانیم وضع 
اقتصاد مردم را درست کنیم  در امورات دیگر جامعه 
آیت ا...  فارس،  به گزارش  بود.  نیز موفق خواهیم 
سیدیحیی جعفری در دیدار معاون فنی و مدیرکل 

دانشگاه  بهداشتی  معاونت  خانواده  سلامت  گروه 
علوم پزشکی کرمان به مناسبت هفته سالمند اظهار 
داشت: ما به دست خودمان با شعار فرزند کمتر، 
زندگی بهتر، به مساله جمعیتی کشور ضربه زدیم.

نماینده ولی فقیه در استان کرمان افزود: اکنون 

است،  رفته  سالمندی  به  رو  کشور  جمعیت  که 
جمعیتی  که  کنیم  کاری  می خواهند  مسوولان 

بانشاط، پویا، متحرک و مفید داشته باشیم.
آیت ا... جعفری عنوان کرد: مساله جمعیت به 
فرهنگ جامعه مربوط می شود، اگر فکر ما اسلامی 
به معنای دقیق کلمه باشد، هیچ وقت دنبال فرزند 

کمتر، آسایش بیشتر نمی رویم.
وی بیان داشت: این فکر نشات گرفته از یک 
سلسله معلوماتی است که رهنمودهای مکتب و 

اسلام و رهبران اسلامی در آن لحاظ نشده است.
نماینده ولی فقیه در استان کرمان خاطرنشان 
کرد: مساله اصلی امروز ما، تربیت صحیح است که 

مردم بینش خوب به موارد متعدد از جمله افزایش 
جمعیت پیدا کنند، علاوه بر اینکه وضع اقتصادی 

کشور نیز باید بهبود یابد.
آیت ا... جعفری رفاه اقتصادی را در امر فرزندآوری 
موثر دانست و گفت: اگر بتوانیم وضع اقتصاد مردم 
را درست کنیم  در امورات دیگر جامعه نیز موفق 

خواهیم بود. 
وی ادامه داد: زمانی کار به نتیجه می رسد که 
همه احساس مسوولیت کرده و خواص نیز توجه 
کنند، نباید اجازه داد این فکر غلط فرزند کمتر، 

زندگی بهتر، در جامعه شیوع پیدا کند.
امام جمعه کرمان بیان داشت: باید از فرصت های 

ملی و مذهبی برای بیان این مسایل استفاده شود 
و همه مسوولان و مراکز علمی به وظیفه خود عمل 
و این مساله را به مردم اعلام و آن ها را آگاه کنند.

امام جمعه کرمان::::::: |خبر| ::::::

نبایدفکرغلطفرزندکمتر،زندگیبهتردر
جامعهشیوعپیداکند

::::::::::::::: | پيام مردم | :::::::::::::::

امام جمعه کوهبنان:
 مشکلات مردم باید در نماز جمعه بیان شود

امام جمعه کوهبنان با اشاره به هفته دفاع مقدس گفت: 
ملت ایران با دســت خالی اما با توکل بر خداوند در مقابل 
دشمنان ایستادند آن هم در شرایطی که صدام فکر می کرد، 
نیروهای دفاعی ما ضعیف هستند اما نیروهای مسلح، سپاه 
پاســداران و بسیجیان خود را به جبهه ها رساندند و با تمام 

توان در برابر متجاوزان ایستادند.
حجت الاســلام عباس جعفری افــزود: در حالی که ما 
در زمان جنگ تحریم بودیم، اما رزمندگان ما بســیاری از 
سلاح های جنگی را خودشان ساختند و امروز مجهز ترین و 
پیشــرفته ترین سلاح ها به دست جوانان ما در حال ساخت 
اســت. وی ادامه داد: هرچه دشــمنی سرسخت تر بوده، به 
همــان اندازه پیشــرفت ما در تولید ســلاح های مورد نیاز 
بیشتر شده، چراکه مردم و مسوولان شدت دشمنی آمریکا 

و استکبار را به خوبی درک کرده اند.
جعفــری تصریح کــرد: رمز موفقیت در تمام مســایل 
فرهنگی، سیاسی، اقتصادی، اجتماعی و ... مدیریت جهادی 
اســت که بارها مورد تاکید مقام معظم رهبری قرار گرفته 
اســت. خطیب جمعه کوهبنان در بخش دیگری از سخنان 
خود اظهارداشــت: نماز جمعه به عنوان پایگاه سیاســی و 
مذهبــی از جایگاه ویژه ای برخوردار اســت که باید مصالح 
کشــور، مصالح روز و جهانی همچنین مســایل اجتماعی، 
فرهنگی و ... در آن بیان شود و زمینه را برای ارتقای سطح 

معنویت و بصیرت مردم رقم بزند.
وی تصریــح کــرد: این روزها برخی افــراد در حالی در 
مورد نماز جمعه اظهار نظر می کنند که مدرک دانشــگاهی 
و موقعیت اجتماعی دارند، اما جایگاه و شــان نماز جمعه را 
درک نکرده اند و باید بدانند که مسایل و مشکلات مردم باید 

در این جایگاه بیان شود.

::::::::::::::: | خبــر | :::::::::::::::

مشــاور عالی اســتانداری کرمان بــا تاکید بر 
اینکه تاکنون هیچ بودجــه عمرانی به دلیل نبود 
نقدینگی به اســتان ها پرداخت نشده است، گفت: 
پاداش پایان خدمت بازنشســتگان سال 93-94 

پرداخت می شود.
به گزارش روابط عمومی اســتانداری کرمان، 
نصــرا... گرامــی در یازدهمین همایــش تکریم 
بازنشستگان اســتان کرمان که در تالار بسطامی 
)پارک مادر( برگزار شد، ضمن گرامیداشت هفته 
دفــاع مقدس و یــاد و خاطر شــهدای گرانقدر، 
افزود: 57 درصد بازنشســتگان اســتان کرمان از 
فرهنگیان هســتند. وی یادآور شد: موفقیت های 
نسل جوان و پیشرفت های صورت پذیرفته، نشات 
گرفته از فرهنگیان و معلمین بازنشســته است که 
با عشــق، علاقه و بدون توجه به مســایل مالی به 
مسایل آموزشی و پرورشی دانش آموزان رسیدگی 

می کردند.
مشــاور عالــی اســتاندار کرمان با اشــاره به 
کمبود اعتبارات صندوق بازنشســتگی کشور در 
ســال گذشته، خاطرنشــان کرد: دولت سال 94 

بدترین شــرایط اقتصادی را پشت سر گذاشت به 
گونه ای که در پایان سال به اضطرار پرداختی های 

کارکنان را پرداخت نمود.
گرامی بر استفاده از توان و تجربه بازنشستگان 
در امور اجرایی دســتگاه های دولتی تاکید کرد و 
گفت: اســتاندار کرمان از قشــر بخش خصوصی 
اســت و ایده های توســعه ای را در استان به طور 
جد دنبال می کند که ثمرات آن را در ســال های 

آینده خواهید دید.
وی با اشاره به اینکه تاکنون هیچ بودجه عمرانی 
به دلیل نبود نقدینگی به استان ها پرداخت نشده 
اســت، افزود: متاســفانه پاداش پایــان خدمت 
بازنشستگان ســال 94-93 برخی از سازمان ها و 
دســتگاه های اجرایی کل کشور پرداخت نشد اما 
با پیگیری های صورت گرفته توسط معاون رییس 
جمهور و رییس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی 
کشــور، در ردیف بودجه قرار گرفته و امید می رود 

در آینده ای نزدیک پرداخت شود.
مشــاور عالی استاندار کرمان با اشاره به فضای 
ایجاد شــده سرمایه گذاری و کارآفرینی در استان 

کرمــان در دولت تدبیر و امید خاطرنشــان کرد: 
دولــت مجــوز اســتخدام و جذب نیــرو ندارد و 
متاســفانه جوانــان نیز علاقمند بــه کار دولتی و 

پشــت میزنشینی هســتند اما با این حجم بالای 
نیرویــی که در دولت وجــود دارد، در حال حاضر 
هیچ اســتخدامی صــورت نمی گیــرد. گرامی از 

بازنشســتگان درخواســت کرد تا جوانان خود را 
به سمت خوداشــتغالی و کارآفرینی سوق دهند 
و یادآور شــد: مدیریت استان هرگونه پیشنهادی 
را در توســعه اقتصادی و کارآفرینی پذیرا بوده و 
استقبال می کند. وی به افزایش جذب گردشگران 
خارجی در اســتان کرمان اشــاره کــرد و گفت: 
علیرغم تفاوت در مســایل فرهنگی بین ایرانیان 
و غربی ها، مشــاهده می شود که اغلب گردشگران 
خارجی افراد بالای 70 ســال هســتند که پس از 
بازنشستگی به کشورهای مختلف سفر می کنند و 
این در حالی است که ایرانیان پس از بازنشستگی 

جلوی درب مطب ها صف کشیده اند.
مشــاور عالی اســتاندار کرمان، خدمات بیمه 
تکمیلی بازنشســتگان را بسیار محدود عنوان کرد 
و افزود: انتظار می رود بیمه تکمیلی بازنشستگان 

توسعه یافته و سطح خدمات افزایش یابد.
گرامی یادآور شد: صندوق بازنشستگی کشور، 
صندوق مســتقلی اســت که اگر سیاسی نشود و 
مدیریت توانمندی داشته باشد می تواند با امکاناتی 

که دارد، رفاهیات بازنشستگان را افزایش دهد.

  پاداش پایان خدمت بازنشستگان سال 94-93 پرداخت می شود

امسال هیچ بودجه عمرانی به استان پرداخت نشده

مدیر حفظ نباتات ســازمان جهاد کشاورزی استان کرمان 
گفت: بر اساس نتایج کنترل کیفي سازمان حفظ نباتات، سم 
دیازینون EC 60  درصد با شماره MI140601 تولید شرکت 
Modern Insecticide با تاریخ ساخت 2014 و شرکت 
واردکننده آرمان سبز آدینه، غیرمجاز مي باشد. طاهری افزود: 
ســم فوق داراي ترکیبات بسیار سمي است که مي تواند باعث 
بروز اثرات مخرب زیست محیطي و عوارض جانبي، نظیر مرگ 

و میر دام ها و اثرات سوء بهداشت انساني گردد.

فیلم ســینمایی »ایســتاده در غبار« با همکاری 
شــهرداری زرند در ســینما ذوب آهن این شــهر 
اکران می شــود. بــه گزارش روابــط عمومی هیات 
عشاق الرسول زرند، فیلم سینمایی ایستاده در غبار، 
اولین ســاخته محمدحســین مهدویان که زندگی 
حاج احمد متوســلیان، فرمانده جاویدالاثر لشــگر 
محمدرســول ا...)ص( از دوران کودکی تا سال های 
حضور در جبهه های جنگ و مفقود شدنش را روایت 
می کند، به مناسبت هفته دفاع مقدس اکران خواهد 

شــد. بر اساس این گزارش، فیلم ایستاده در غبار 
نهــم و دهم مهرماه جاری در ســینما ذوب آهن 
واقع در شهرسازی شماره یک اکران می شود. این 
فیلم محصول ســازمان هنری رسانه ای اوج است 
و حبیــب ا... والی نژاد نیز تهیه کنندگی فیلم را بر 

عهده دارد. 
ایــن اثــر، دومیــن همــکاری تهیه کننده و 
کارگــردان بعد از تجربه موفق مجموعه »آخرین 

روزهای زمستان« است.

کشاورزان مراقب باشند؛

توزیعسمدیازینونغیرمجاز
در هفته دفاع مقدس؛

»ایستادهدرغبار«درزرنداکرانمیشود
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احمدی نژاد در نامه ای به مقام معظم رهبری:
کاندیدا نمی شوم

محمود احمدی نژاد با ارســال نامــه ای به مقام معظم رهبری 
اعلام کرد که در عمل به منویات معظم له، برنامه ای برای حضور 

در عرصه رقابت های انتخاباتی سال آینده ندارد.
علی اکبر جوانفکر مشاور رسانه ای رییس دولت های نهم و دهم 
به ایسنا گفت: دکتر احمدی نژاد با ارسال نامه ای خطاب به رهبر 
معظم انقلاب اسلامی اعلام کرد که در عمل به منویات معظم له، 
برنامه ای برای حضور در عرصه رقابت های انتخاباتی ســال آینده 
ندارند. وی گفت: متن کامل این نامه به زودی منتشر خواهد شد.

هشدار تند سرلشگر فيروزآبادی به عربستان:
خطا کنید کاری می کنیم دیگر خبری از 

سعودی ها در جهان نباشد
مشــاور فرمانده معظم کل قوا گفت: اگر عربستان خطایی در 
قبال ایران مرتکب شود کاری می کنیم که دیگر خبری از سعودی 

و وهابیت در جهان نباشد.
سرلشکر سیدحسن فیروزآبادی در حاشیه جشنواره مالک اشتر 
در جمع خبرنگاران درباره برخی اتهامات وارد شده علیه ایران در 
حمایت از یمن، گفت: ما اگر می خواســتیم در یمن دخالت کنیم 
مســتقیما موشک می فرستادیم، اما کار ما آگاه سازی و پشتیبانی 
از ملت هاســت. به گزارش تسنیم، وی افزود: کشورهایی که مورد 
تجاوز ظالمان قرار گرفته اند از تجربیات ایران می توانند اســتفاده 

کنند و این در به روی آن ها باز است.
مشاور فرمانده معظم کل قوا درباره تهدیدهای عربستان علیه 
ایــران با بیان اینکه آن ها در حدی نیســتند کــه ایران را تهدید 
کنند، اظهارداشــت: آن ها نه نیروی انســانی این کار را دارند و نه 
امکانــات لازم و تنها می توانند با هواپیماهای آمریکایی و خلبانان 
اســتیجاری پاکستانی و سودانی تلاش کنند تا در مقابل ارتش و 

سپاه پاسداران ایستادگی کنند، اما نمی توانند.
سرلشــکر فیروزآبادی افزود: ما به دنبال جنگ با هیچ کشــور 
مسلمانی نیستیم، اما اگر عربستان سعودی خطایی کرد، تنبیهی 
می شــود که از عربســتان و وهابیت خبری در جهان نباشد. وی 
تصریح کرد: کار اصلی ما دفاع اســت، ولی اگر لازمه دفاع تهاجم 
باشد تهاجم می کنیم. مشاور فرمانده معظم کل قوا با بیان اینکه 
اگر دشمن تهاجم کند قطعا به او با تهاجم پاسخ می دهیم، اضافه 

کرد: البته ما تهاجم پیش دستانه نخواهیم داشت.
سرلشــکر فیروزآبــادی ادامه داد: مــا در طراحی خود جنگ 
نامتقارن را دنبال می کنیم و در این راستا تجهیزات و آموزش هایی 
که بتواند به نقاط قوت ما و نقاط ضعف دشمن توجه کند ترمیم 
خواهیــم کرد. وی با تاکید بر لزوم طراحی موشــک ها با بردهای 
مــورد نظر تصریح کرد: ما البته به تقویت نیروی هوایی معتقدیم 
و آن را خوب می دانیم. توان موشــکی جمهوری اســلامی ایران 
بازدارنده بوده و آمریکایی ها نیز در دو سه روز اخیر به آن اعتراف 
کرده اند. مشــاور فرمانده معظم کل قوا خاطرنشــان کرد: امروز 
تمام قدرت های جهان دقت عمل و قدرت عملیاتی موشــک های 

جمهوری اسلامی را محاسبه می کنند.

تفسير خاص و عجيب شجونی از توصيه 
رهبری به احمدی نژاد:

 نگفتند کاندیدا نشود!
حجت الاســلام جعفر شــجونی عضو شــورای مرکزی جامعه 
روحانیت مبارزر در خصوص ســخنان رهبر معظم انقلاب درباره 
توصیــه به احمدی نژاد بــرای عدم کاندیداتوری در انتخابات آتی 
ریاســت جمهوری گفت: اینطور نیست که شما می گویید. آقا کار 

شورای نگهبان را نکرده اند که به احمدی نژاد بگویند نیاید.
این فعال سیاســی اصولگرا در توضیح سخنان خود گفت: در 
حقیقت ایشان گفته اند که تشکیل 2 دولت درست نیست. اتفاقات 
فعلی این گونه اســت که انگار 2 جریان در مملکت درست شده. 
اینکه 2 نفر به ســفر استانی بروند و شــرایط به گونه ای باشد که 

انگار جنگ و جدل موضوعاتی بود که آقا خواستند انجام نشود.
وی در پاســخ به این ســوال کــه اما رهبر انقــلاب صراحتا 
اعــلام کردند که توصیه کرده اند و به مصلحت نیســت که آقای 
احمدی نژاد در انتخابات شــرکت کنند، )اگرچه به صراحت اسم 
نیاوردند و مساله انتخابات را مستقیم مورد اشاره قرار ندادند، اما 
همه می دانند منظور چیســت( خاطرنشــان کرد: منظور این بود 
که در شــرایط فعلی کارهایی که اشاره کردم، انجام نشود. منظور 
آقا این بود که اگر احمدی نژاد می خواهد کاندیدا بشود، در موعد 
قانونی ثبت نام و فعالیت کند وگرنه منظور ایشــان عدم شرکت در 

انتخابات نبوده است!

روحانی:
 از اطلاعات سرشماری سوء استفاده 

نمی شود 
رییس جمهور با اشــاره به اینکه مردم باید احساس کنند که 
اطلاعات ضرورت کشــور بوده و به نفع همه مردم اســت گفت: 
مردم احســاس نکنند که کســی می خواهد از آمار و سرشماری 
سوءاســتفاده کند. به گزارش ایســنا، حســن روحانی در دیدار 
مســوولان ستاد سرشماری سراسر کشور اظهار کرد: من از مردم 
تقاضــا می کنم که همه همکاری لازم را با ماموران سرشــماری 
داشته باشــند، زیرا اطلاعات به دســت آمده از این سرشماری، 
پایه ای برای برنامه ریزی کشــور است. وی با بیان اینکه دولت به 
دنبال برنامه ریزی براســاس همین اطلاعات و آمار اســت، افزود: 
ما ســازمان برنامه و بودجــه را احیا کردیم تا از متخصصان برای 
برنامه ریزی و بودجه ریزی کشــور اســتفاده کنیم تا کشور شاهد 
پیشــرفت قابل قبولی در همه زمینه ها باشــد. روحانی ادامه داد: 
امســال، ســال رونق اقتصادی اســت و آثار آن را در بخش های 
مختلــف اقتصادی می بینیم البته ما بایــد واقعیت ها  را به مردم 
بگوییم یعنی اگر رشد اقتصادی خوب است آن را به مردم بگوییم 
و اگر یک ســال هم رشد اقتصادی متوقف است باید آن را هم به 
مردم بگوییم و دلایل آن را تشریح کنیم زیرا مردم باید از شرایط 
کشــور مطلع باشند تا براســاس آن اطلاعات برنامه ریزی کنند. 

بدون کمک مردم هیچ کاری پیش نمی رود.

وزیر امور اقتصادی و دارایی با اشــاره به این که 
فرار مالیاتی، درآمدهای دولت را به شــدت تحت 
تاثیر قرار داده اســت، از افزایش حجم قاچاق کالا 

خبر داد.
به گزارش تســنیم ، علی طیب نیا در نشســت 
علنی مجلس شــورای اسلامی، درباره تعامل مالی 
FATF گفت: امروزه مبارزه با پولشویی به صورت 

یک سیاســت مورد توافق در کشــورهای مختلف 
بــرای مقابله با فعالیت های اقتصــادی زیرزمینی 
درآمده اســت چراکه یک راه اصولی برای محدود 
کردن قاچاق کالا، قاچاق مواد مخدر، فرار مالیاتی، 
فساد مالی و دیگر فعالیت های اقتصادی غیرقانونی 
اســت و تلاش برای قطع کردن شــریان مالی این 
اقدامات بهترین شیوه برای مقابله با مفاسد مالی و 

اقتصادی اســت. وزیر امور اقتصادی و دارایی ادامه 
داد: همه ما به خوبی می دانیم که امروزه این قبیل 
فعالیت های غیرقانونی چگونه ایجاد شده و اقتصاد 
کشور ما را تهدید می کند، برخی از وجوه آن مانند 
قاچاق مواد مخدر و فســاد مالــی، پا را از آن فراتر 
نهاده و بــه گونه ای نگران کننده بنیان های جامعه 

را تهدید می کنند. 
وی تصریــح کــرد: امروزه بر اســاس آمارهای 
رسمی حجم قاچاق کالا به حدود 15 میلیارد دلار 
می رســد و قاچــاق کالا بزرگترین ضربه و تخریب 
برای تولید ملی اســت که به اشتغال جوانان ضربه 
می زند. طیب نیا تاکید کرد: فرار مالیاتی، درآمدهای 

دولت را به شدت تحت تاثیر قرار داده است و چون 
اقتصاد ما که وابسته به درآمدهای نفتی است باید 
این وابستگی را کاهش داد و برای این کار به شدت 
نیازمند وصول درآمدهای مالیاتی به صورت عادلانه 
هســتیم. وزیر امور اقتصــادی و دارایی همچنین 
یادآور شد: استفاده از شیوه های پولشویی و تسلط 
و اشــرافیت بر جریان های پولی و مالی بهترین راه 
برخورد با مفاســد مالی برای مقابله با قاچاق کالا 
و ارز و برای ممانعت از فرار مالیاتی اســت. امروزه 
شــفافیت اطلاعاتی اســتفاده از شیوه های اصولی 
مبارزه با پولشویی بهترین راه برای مبارزه با مفاسد 
مالی و اقتصادی محســوب می شود به گونه ای که 

شفافیت را پاشنه آشیل مفاسد اقتصادی می دانند.

::::::::::::::::::::: | خوبه بدونيد | :::::::::::::::::::::

:::: |سياست| :::: طيب نيا: 

حجمقاچاقکالابه۱۵میلیارددلارمیرسد

آینده ما - گــروه اقتصاد: کاهش قیمت 
جهانی پســته و به تبــع آن کاهش قیمت آن در 
بازارهای داخلی باعث نگرانی کشاورزان، باغداران 
و فعالان اقتصادی شــده است. هر چند به گفته 
بسیاری از کارشناســان، قیمت پسته را عرضه و 
تقاضای بازار تعیین می کند اما افزایش هزینه های 
تولید در مقابل کاهش نرخ فروش پســته، سبب 
شــده تا سود یک سال تلاش و زحمت کشاورزان 
در سایه بی تدبیری دولت و مسولان امر به جیب 

دلالان سرازیر شود. 

ثابت نگه داشتن نرخ ارز به 
صادرات ضربه زده است

عضو هیات امنای انجمن پسته ایران در گفت 
و گــو با آینــده ما با بیان اینکه قیمت پســته را 
شخص یا تشــکل خاصی تعیین نمی کند، گفت: 
عرضــه و تقاضا قیمــت را تعیین می کند و ظرف 
یک ماه گذشــته قیمت پســته 15 تا 20 درصد 
کاهش داشــته که علت آن هــم تقاضای جهانی 
و عرضه داخلی اســت. جلیــل کاربخش راوری 
تصریح کرد: تولید جهانی پسته حدود 600 هزار 
تن است و آمریکا که تاکنون 80 درصد محصول 
خود را برداشــت کرده، اعــلام نموده 330 هزار 
تن تولید دارد. وی افزود: بر اســاس آمارهایی که 
وزارت جهاد کشــاورزی اعلام کرده تولید پسته 
ایران نیز در سالجاری 250 هزار تن است و سایر 
تولیدکننــدگان جهانی نیــز 100 هزار تن تولید 
دارند که میزان تولید پسته دنیا حدود 700 هزار 
تــن خواهد بود در حالی کــه تقاضای جهان در 
بهترین حالت بیش از 500 هزار تن نبوده است. 
کاربخــش ادامه داد: آخریــن محصولی که از 
سال گذشته باقی مانده بود با قیمت 7900 دلار 
در هر تن، پســته فندقی بود کــه فروش رفته و 
کف قیمت پسته آمریکا که سال گذشته 10 دلار 
بود نیز 2 دلار کاهش یافته چون تولید بیشــتری 
داشــته اســت. وی با بیان اینکه 60 تا 70 درصد 
پسته ایران توسط کشورهای خاور دور خریداری 
می شــود، گفت: قیمت پســته ایران تا یک ماه 
گذشــته 7800 تــا 8000 دلار در هر تن بود اما 
آمریــکا به دلیل اینکه احتمال می داد محصولش 
روی دستش بماند قیمت ها را کاهش داد که این 
روند کاهشی باز هم ادامه دارد. رییس کمیسیون 
بانک، بیمه و امور مالیاتی اتاق بازرگانی کرمان با 
بیان اینکه پسته آمریکا در زمان مشخصی به بازار 
عرضه نمی شود، اظهارداشت: آمریکا، محصولش 
را بــا توجه به تقاضای بازار عرضه می کند و تقاضا 
از الان شروع می شود. وی یکی از مشکلات پسته 
را عدم وجود تشــکل های صادراتی عنوان کرد و 
افزود: یکی دیگر از مشــکلات، عدم برنامه ریزی 
تولیدکنندگان در عرضه محصول به بازار اســت 
که ســبب می شود ســود فروش پسته به جیب 
خریــداران و فرآوری کننــدگان خارجی برود که 
دلالان داخلــی نیــز در بخش ناچیزی از ســود 
دخیل انــد. کاربخش با تاکید بــر اینکه عرضه و 
تقاضا در تعیین قیمت پسته نقش اساسی دارند، 
خاطرنشــان ســاخت: اگر بتوانیم با کنترل بازار، 
محصــول را به موقع عرضه کنیم می توان امیدوار 
بــود اما این مســاله منوط بر این اســت که یک 

سرمایه ارزان قیمت وجود داشته باشد. 
وی تصریح کرد: آسیبی که در این زمینه وجود 
دارد این است که صادرکنندگان ما و سرمایه های 
آن ها محدود اســت و با توجه به اینکه دولت، ارز 
را کنترل می کند و سیاست های بانک مرکزی بر 
پایین نگه داشتن نرخ ارز است برای تولیدکننده 
این کار توجیه پذیر نیســت که پســته را بخرد و 
دپــو کند. عضو هیات امنای انجمن پســته ایران 
ادامــه داد: صادرکنندگان این ســرمایه را ندارند 
و نرخ پول هم در کشــور ما بالا اســت. نرخ پول 
صادرکننــده یا تولیدکننــده آمریکایی 2 درصد 
اســت و برای صادرکننده ایرانی 24 درصد، پس 
عمــلا صادرکننــده ایرانی قادر به خرید پســته 

مدت دار هم نیست و باید قیمت کمتری بدهد. 
وی یکی دیگر از مشکلات را بحث تامین مالی 
عنوان کرد و گفت: پیگیری های زیادی از ســوی 

تشکل بخش خصوصی اتاق انجام شد تا بتوانیم از 
منابع دولتی که در بسته حمایت از صادرات قرار 
داشت اســتفاده کنیم اما متاسفانه تاکنون هیچ 
مساعدتی از طرف دستگاه های دولتی نشده است. 
کاربخش با بیان اینکه تجربه نشــان داده هر 
زمان دولت در مساله ای مستقیم ورود کرده موفق 
نبوده اســت، اظهارداشت: در ســال 86 شرکت 
پســته ایرانیان توســط دولت وقت ایجاد شد اما 
در حال حاضر اثری از آن جز مبلغی زیان نیست. 
وی با اشاره به تاثیر شرکت های تعاونی افزود: 
این شــرکت ها در صورتی می تواننــد تاثیرگذار 
باشند که از سوی دولت مساعدتی به آن ها بشود، 
در این صــورت آن ها می توانند پســته تولیدی 
خرده مالکان یا مالکان بزرگ را بخرند و به موقع 
عرضه کنند. نایب رییس کمیســیون کار و تامین 
اجتماعــی اتاق بازرگانی اســتان کرمان تصریح 
کــرد: تا ماه ژانویه، ســه ماه فرصت وجود دارد تا 
یک تشکل صادراتی راه اندازی گردد و با حمایت 
دولت و نــرخ پول ارزان قیمتی که در اختیار آن 
قرار می گیرد، نســبت به خرید پســته اقدام کند 
و ســپس زمانی که تقاضــای خارجی وجود دارد 
آن را بفروشــد که البته امسال استثناء است زیرا 
آمریــکا تولید محصولش زیاد اســت. این راهکار 
زمانی جواب می داد که ما مقام اول را در صادرات 
دنیا داشــتیم اما چند سالی است که رتبه دوم را 

داریم و در نتیجه تعیین کننده نیستیم. 
وی بــا بیان اینکه به آینده بازار امســال اصلا 
خوش بین نیستم، گفت: این حرف را نه از موضع 
یک صادرکننده بلکــه از موضع آمار و اطلاعاتی 
که وجود دارد بیان می کنم. کاربخش خاطرنشان 
ســاخت: پســته یک کالای مصرفی نیســت اما 
لوکس اســت و تقاضای خــودش را دارد. وی با 
اشــاره به ســخنان رهبر انقلاب مبنی بر اقتصاد 
درون زا و برون گرا و حمایت از تولیدات صادراتی 
اظهارداشت: متاسفانه طی سال های اخیر این کار 
صورت نگرفته اســت. مقطعی که نرخ ارز افزایش 
پیــدا کرد به تولید داخلــی کمک کرد اما دولت 
یازدهم با سیاســت های کنترل نرخ ارز به حوزه 
تولید ضربه زده اســت. کاربخش افزود: با وجود 
اینکــه تولیدکننده در ســال با افزایش 15 تا 20 
درصــدی هزینه ها مواجه بــوده، نرخ ارز افزایش 
نداشته و نرخ شناور مدیریت شده با کنترل تورم 
اگر چه قشــری از مردم را راضی نگه داشــته اما 

محصولات صادراتی آسیب دیده اند. 

کدام باغداری حق عضویت 10 
میلیون تومانی می پردازد؟!

جلیل مظهری یکی از باغداران و فعالان بخش 
پســته اما دلیل اصلی عدم افزایش قیمت پسته 
را ناشــی از وجود مافیای پسته در استان کرمان 

می داند. 
وی در گفت وگو با آینده ما با بیان اینکه فاتحه 
پســته را باید خواند، گفت: از یک طرف درخت ها 
از بی آبی در حال خشک شدن هستند و از طرفی 
عــده ای مثل اختاپوس خود را روی بازار پســته 
انداخته اند و مرتب توی سر قیمت پسته می زنند 

تا این محصول از بازار جهانی حذف شود. 
مظهری با بیان اینکه قیمت پسته باید توسط 
انجمن پســته تعیین شــود، اظهارداشت: برخی 
باغــداران معتقدند که بعضا این انجمن در اختیار 
مافیای پســته اســت و دارند کاری می کنند که 
پســته از بازار جهانی محو شود. و متاسفانه هیچ 
کدام باغدار نیســتند بلکه تاجر پســته هستند و 
همین افراد کاری کردند که شــرکت های تعاونی 

پسته رفسنجان و سیرجان از رده خارج شوند. 
وی افزود: در یک طرف باغدارانی وجود دارند 

که با هم متحد نیســتند و در طرف دیگر اعضای 
انجمن پسته که همراه و همدل هستند. مظهری 
تصریح کرد: شــرکت تعاونی پسته مدتی به داد 
باغداران رسید که آن را از رده خارج کردند و در 
حال حاضر، شــرکت پول و نقدینگی برای خرید 

پسته و حمایت از باغداران ندارد. 
وی اظهارداشــت: بارها خواسته ام پولی که به 
عنوان صــادرات در اختیــار صادرکنندگان قرار 
داده می شــود را اعلام کنند امــا هیچ وقت این 
کار انجام نشــده اســت. اگر الان شما از انجمن 
پســته و اتاق بازرگانی سوال کنید که چه کسی 
نرخ پســته را تعیین می کند می گویند نمی دانیم. 
این فعال بخش کشاورزی ادامه داد: انجمن پسته 
تنها کاری کــه انجام می دهد برگزاری کنفرانس 
علمی برای باغداران اســت که دردی از آن ها دوا 
نمی کنــد. وی با بیان اینکه باغداران را به انجمن 
پســته راه نمی دهند،گفت: در اساسنامه انجمن 
پســته آمده است کســی می تواند در این انجمن 
شــرکت کند که یک تلمبه یا قنات 6 دانگی و یا 
200 هکتار باغ پســته داشته باشد و ورود خرده 
مالکان ممنوع است. ضمن اینکه حق عضویت هر 
نفر 10 میلیون تومان اســت که پرداخت این رقم 

از عهده خرده مالکان بیرون است. 

دلالان آن نقشی که شما برای 
آن ها قائل هستید را ندارند

در عین حال یک کارشناس ارشد پسته نیز با 
کاربخش هم عقیده است. به گفته وی علت اصلی 
افت قیمت پســته افزایش تولید این محصول در 
آمریــکا و به دنبال آن کاهش قیمت در بازارهای 

جهانی است. 
محمــود ابطحی در پاســخ به این ســوال که 
وظیفــه تعیین قیمت پســته به عهده چه نهاد یا 
ارگانی اســت، گفت: قیمت گذاری بر عهده هیچ 
کس نیســت. قیمت را کســی تعییــن نمی کند 
بلکه این عرضه، تقاضا و ارزش یک کالا اســت که 
قیمــت آن را در بازار تعیین می کند. وی تصریح 
کرد: حتی اگر کسی هم باشد که قیمت را تعیین 
کند نهایتا این بازار اســت که قیمت را می پذیرد 
یا نمی پذیرد. ابطحی ادامه داد: شــرکت پسته یا 
هر جای دیگری کــه قیمت را تعیین کند فرقی 
نمی کند، اگر قیمت بالا باشد بازار می پذیرد و اگر 

پایین باشد آن را بالا می آورد. 
وی خاطرنشان ساخت: بدون شک اگر کسی 
باشد که قیمت را تعیین کند بهتر است اما در 
حال حاضر چنین چیزی وجود ندارد چون کسی 
را  پسته  بتواند  باید  می کند  اعلام  را  قیمت  که 
چه  که  سوال  این  به  پاسخ  در  ابطحی  بخرد. 

راهکاری برای حذف دلالان و عدم پایمال شدن 
زحمات کشاورزان وجود دارد، گفت: نمی دانم چرا 
می خواهید حتما دلالان را حذف کنید. چرا فکر 
می کنید اگر دلالان حذف شوند کشاورزان ضرر 
نمی کنند. دلالان مگر چه می کنند؟ دلالان آن 
نقشی که شما برای آن ها قائل هستید را ندارند. 
این کارشــناس با بیان اینکــه قیمت جهانی 
پســته را هم عرضه و تقاضا تعیین می کند، افزود: 
آمریکایی ها امســال قیمت پسته تولیدی خود را 
پایین آوردند چون بازار کشــش نداشت. امسال 
پسته تولید آمریکا زیاد بوده و تولید ما هم خوب 
بوده و در نتیجه نســبت به همه ســال ها، عرضه 

پسته در سالجاری بیشتر است. 
وی تصریح کرد: نمی دانم قیمت در آینده بالا 
می رود یا نه. نمی توان پیش بینی کرد چه اتفاقی 
می افتد اما اصولا من به پسته همیشه خوش بین 

هستم چون کالای با قابلیتی است. 

هیچ گوش شنوا و دلسوزی وجود 
ندارد 

علی رغم خوش بینی ابطحی به بازار پســته ، 
رییس شرکت پسته زرند به بازار پسته خوش بین 
نیســت. یدا... سلطان زاده در گفت وگو با آینده ما 
با بیان اینکه هنوز قیمتی برای پسته تعیین نشده 
گفت: امســال وضعیت خاصی داریم. تولید پسته 
در آمریــکا زیاد بوده و به همین دلیل قیمت ها را 
کاهش داده و در نتیجه قیمتی برای پســته هنوز 
تعیین نشده است. وی با بیان اینکه سال های قبل 
شرکت پســته رفسنجان کار تعیین قیمت پسته 
را انجام می داد، اظهارداشــت: متاسفانه دست به 

دست هم دادند و این شرکت را از بین بردند. 
ســلطان زاده در پاسخ به این سوال که در حال 
حاضر پسته با چه قیمتی خرید و فروش می شود، 
گفت: معیاری وجود ندارد کســی که به پول نیاز 
داشته باشد حاضر است به هر قیمتی بفروشد در 
حــال حاضر هم بین 24 تا 25 هزار تومان خرید 
و فروش می شود. وی تصریح کرد: اگر الان پسته 
وارد بازار شــود به نفع دلالان اســت اما عده ای 
مجبورند پســته خود را بفروشند. کشاورزی که 
باید دســتمزد کارگر را بدهد چاره ای جز فروش 
محصول ندارد. متولی و کسی که بتواند کاری در 

این زمینه انجام بدهد هم وجود ندارد. 
رییس شرکت تعاونی پسته زرند افزود: شرکت 
پسته رفســنجان را از بین بردند و شرکت پسته 
ایرانیان را آوردند. ســالی 100 میلیارد تومان به 
این شــرکت دادند اما هیچ کاری نتوانست انجام 
بدهد و 24 میلیارد تومان هم ضرر به وجود آورد. 
وی در پاسخ به این سوال که آیا راهکاری برای 

حذف دلالان و احقاق حق کشاورزان وجود دارد، 
گفت: در شــرایط فعلی خیر. هیچ گوش شــنوا و 
فرد دلســوزی وجود ندارد. سلطان زاده با اشاره به 
وضعیت شــرکت پسته زرند، خاطرنشان ساخت: 
شرکت تعاونی پســته زرند با 44 میلیون تومان 
ســرمایه کار خود را آغاز کــرد و در حال حاضر 
ســرمایه آن به یک میلیارد تومان رسیده، اما این 
مبلغ ناچیز است و نمی توان با آن پسته خرید. وی 
تصریح کرد: زمان رئوفی نژاد استاندار وقت کرمان 
به ایشان مراجعه کردم و خواستم پولی در اختیار 
این شرکت قرار بدهد اما این کار انجام نشد و در 
عوض با 10 میلیارد تومان شرکت پسته ایرانیان 

راه اندازی شد که به سرانجام نرسید. 
سلطان زاده با بیان اینکه در حال حاضر پسته 
خرید و فروش می شود اما رسمیتی ندارد و قیمتی 
برای آن تعیین نشده است، افزود: کشاورز مجبور 
اســت برای جبران هزینه های یک ســاله خود، 
محصولش را بفروشد و عده ای چاره ای جز فروش 

زود هنگام محصولشان، به هر قیمتی، ندارند.

می توانیم بازار پسته را به نفع 
خود احیا کنیم!!

در عیــن حــال و علی رغــم بدبینــی برخی 
کارشناســان به وضعیت بازار پسته، نماینده مردم 
شهرستان های زرند و کوهبنان در مجلس شورای 
اسلامی در ســخنانی قابل تامل و جالب که قطعا 
به مزاق کشــاورزان و تولیدکنندگان پسته خوش 
نمی آید گفته است ما خیلی راحت می توانیم بازار 

پسته را به نفع خود احیا کنیم؟!.
دکتــر امیری که ســابقه حضور 17 ســاله در 
مجلس را دارد بدون اشــاره بــه مکانیزم اجرایی 
و کارشناســی طرح خــود، صرفا به بیان این نکته 
بســنده کرده است که: لازمه احیای بازار پسته به 
نفع کشــاورزان ایرانی، همکاری همه دستگاه ها و 
کشاورزان است )یعنی همان شعار تبلیغاتی ای که 

در دو دهه گذشته به کرات بیان شده است(.
وی در بخش دیگــری از مصاحبه خود با بیان 
اینکه شهرســتان زرند در تــب و تاب جمع آوری 
پســته اســت، افزود: پســته یکی از محصولات 
اســتراتژیک کشور و شهرســتان زرند است. این 
گفته امیــری  یعنی اســتراتژیک بودن محصول 
پســته زرند در حالی اســت که وی سال گذشته 
برای خوشایند برخی افراد سیاسی و اقتصادی در 
مصاحبه با روزنامه اصولگرای واقعه اظهارداشت ما 
باید از کشــاورزی صرف به ســمت صنعتی شدن 

صرف برویم!! 
وی بدون اشــاره به علل و عوامل واقعی کاهش 
قیمت پســته در ســال جاری در خصوص قیمت 
پســته گفت: همکاری و همدلی بین مســوولان، 
کشاورزان و تعاونی ها باید باشد تا قیمت پسته افت 
نکند. نماینده مردم زرند و کوهبنان در خانه ملت 
تصریــح کرد: با توجه به چالــش اقتصادی که در 
کشور به وجود آمده پسته نیز همانند دیگر بخش ها 
دچار چالش اقتصادی شــده اســت. وی افزود: در 
دوران تحریم، بازار پســته ما متضرر شد و آمریکا 
رقیب سرسخت ما در پسته، تولید پسته خود را در 
این چند سال افزایش داد.  امیری با اشاره به اینکه 
آمریکا برنامه هایی را برای گرفتن بازار جهانی پسته 
دارد افزود: ما خیلی راحت می توانیم بازار پســته 
را بــه نفع خود احیا کنیــم که لازمه آن همکاری 
همه دســتگاه ها و کشاورزان اســت. نایب رییس 
کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی همچنین 
بیــان کرد: از دولت خواســته ایم که 500 میلیارد 
تومان نقدینگی برای خرید پســتی تامین کند تا 
خرید و فروش پســته به واسطه گری نیفتد؟! وی  
هر چند هیچ اشــاره ای به قبول و یا رد درخواست 
خود از دولت نکرد  اما به نظر می رسد این پیشنهاد 
بــر فرض هم اگر در ماههــای  آتی به مرحله اجرا 
برسد حکم نوشدارو پس از مرگ سهراب را خواهد 
داشــت چرا که کشــاورزان در این مــدت  برای 
پرداخت هزینه های تولید محصول خود   از ســر 
اجبار محصول پسته خود را به تجار و احیانا دلالان 

آن هم با پایین ترین نرخ ممکن فروخته اند .

بازی آمریکا در زمين های پسته ایران!

آیا فاتحه پسته را باید خواند؟

مصطفــی پورمحمدی علاوه بر بعد سیاســی و 
تشــکیلاتی، در سال های گذشــته نامش به عنوان 
یکی از مســوولان پیگیر فسادهای مالی هم مطرح 
بوده است. او پیش از حضور در دولت یازدهم، رییس 
ســازمان بازرسی کل کشــور بود و لذا بر ماهیت و 
چگونگی ایجاد فســادها و تقســیم برخی رانت ها 

اشراف دارد.
به گزارش عصر ایران، پورمحمدی اگر چه برای 
مدتی وزیر کشــور احمدی نژاد بود اما در نهایت به 
یکی از منتقدان جدی سیاست های او تبدیل شد. 

او در گفت وگــو با روزنامه ایران گفته اســت که 
اســفندیار رحیم مشــایی از چهره های نزدیک به 
محمود احمدی نژاد با پرونده اختلاس موسوم به 3 
هزار میلیاردی ارتباط داشته است. آینده ما بخشی 
از این گفت وگو را در ادامه بدون پیش داوری درباره 

آن، از روزنامه ایران منتشر می کند:
شــما پیش از این، درخصوص آقای اســفندیار 
رحیم مشــایی و ارتبــاط وی با پرونده ســه هزار 
میلیاردی مطالبی را فرمودید مبنی بر اینکه ایشان 
در این پرونده دخیل هســتند، اما آقای مشــایی با 

گله مندی اظهارات شما را تکذیب کرد.
مــن این موضوع را شــنیده بــودم، حتی آن ها 
می خواســتند از من شکایت کنند که بعد منصرف 
شــدند. البته ما برای پاسخگویی همیشه آماده ایم. 
نکته قابل ذکر این است که این مساله واقعیت دارد 
و نمی شــود آن را کتمان کرد. وقتی دستوراتی در 
خصوص پروژه های واگذار شــده به افراد وجود دارد 
و در دفتر دولت ســابق نیز ثبت شــده، پس ما چه 
چیزی را خلاف گفته ایم؟ ارتباط این ها با فســاد 3 
هزار میلیاردی قابل کتمان نیست، سند همه آن ها 

موجود است، فولاد خوزستان را با چه توصیه به چه 
کسی داده اند. 

ببینید موضوعات متفاوت است مثلا در موضوع 
پرونده 2 هزار و 800 میلیاردی )موســوم به 3 هزار 
میلیاردی(، ما نه ســرنخی از آقای مشایی داشتیم 
و نــه آقای احمدی نژاد و نه هیچ مســوول دیگری. 
آن فســاد بزرگ 3 هزار میلیــاردی متعلق به تیم 
اقتصادی امیرمنصور خسروی )مه آفرید( بود، علاوه 
بر آن شــعبه بانک صادرات در فولاد خوزســتان و 
پول های زیرمیزی که به یک ســری افراد و شــعب 
بانک ها پرداخت شــد تا »ال سی ها« خرد و تنزیل و 

تبدیل به پول شود تا چرخش پیدا کند.
 ایــن عملیاتــی که ما در مــورد 2 هزار و 800 
میلیارد داشتیم، این است، اما مطلب مهم این است 

که  همه این کارها با توصیه انجام شده است.

یعنی آقای مشــایی در این کار دخیل بوده و با 
توصیه ایشان این کار انجام شده؟

بله، همه کارها با توصیه ایشــان )مشایی( بوده و 
این اتفاقات در دولت قبل انجام شده است، نامه آقای 
رییس جمهوری وقت و همچنین نامه آقای مشایی 
که نوشته اند و موضوع را تایید کرده اند، جزو اسناد و 
مدارک است. ایشان نوشته است که فلان کارخانه را 
خارج از مزایده به آن ها )متهمان 3 هزار میلیاردی( 
بدهید. یعنی توصیه ها و حمایت های این چنینی به 
آن ها شــده که شایستگی آن را نیز نداشتند. آن ها 
نیز از حمایت مدیران ارشد و مسوولان وقت استفاده 
و رشــد کردند. این عمل نامش »رانت« است. رانت 
به چه می گویند به همین حمایت ها. به کسی پروژه 
یا کارخانه ای بزرگ بدهید، او صاحب یک دنیایی از 
امکانات می شود و اگر اهل فساد هم باشد، پرونده 2 

هزار و 800 میلیاردی شکل می گیرد. 
 نباید به پرونده  این افراد که بستر فساد را برای 

مفسدین اقتصادی مهیا می کنند، رسیدگی شود؟
چرا، معتقدم آن ها هم باید محاکمه شوند، البته 
بیشتر این مسایل در دادگاه اتفاق می افتد. مثلا یک 
دولتی که می آید کاهش تولید ملی را ایجاد می کند، 
بازارهای یک ملت را از دست می دهد، بیکاری ایجاد 
می کند، دادگاهــی اش نمی کنند، در افکار عمومی 
محاکمه اش می کنند، در روابط سیاسی محکومش 
می کنند، مگر جایی فساد خاص اتفاق بیفتد. البته 
در این پرونده به نظرم فســاد خاص در مورد آقایان 
اتفاق افتاده اســت. یعنی همین نوع رانت ها، همین 
2 هزار و 800 میلیاردی که بود، عملا ما توصیه های 
این تیپی داشتیم و این توصیه ها از نظر نظام قضایی 

ما قابل پیگیری است.

وزیر دادگستری:

بانامهاحمدینژادومشاییبهمتهمانفساد3هزارمیلیاردیکارخانهدادند
این ها باید محاکمه شوند
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چرا شهرداری جوابیه نمی دهد؟
2779 ... 913: با سلام. در چند شماره نشریه درباره 
چهار برابر شدن عوارض کسب و پیشه پیام مردمی چاپ 
کردید، چرا شهرداری جوابیه نمی دهد تا دلیل این کار را 
توضیح دهد؟ مگر کسبه جزو شهروندان به حساب نمی آیند؟

موضوع اختلاس صحت داشت یا نه؟ 
3727 ... 913: سلام. شاید در مورد بعضی اشخاص 
چون  می کنیم،  قضاوت  بد  یا  و  می گیریم  تصمیم  زود 
شخص مورد نظر حضور فیزیکی ندارد تا از خودش دفاع 
کند. موضوع اختلاس در شورای شهر و شهرداری زرند 
مدتی  رابطه  این  در  نفر  چند  و  بود  محافل  نقل  مدتی 
بازداشت بودند و دوباره آزاد شدند اما از سوی هیچ یک 
از مسوولین در این رابطه شفاف سازی نشد. آیا موضوع 

اختلاس صحت داشت یا نه؟ 

ساختمان سازی با آب شرب
5404 ... 913: با سلام و خسته نباشید. چرا با کسانی 
که با آب شرب لوله کشی، ساختمان سازی می کنند، برخورد 
از  می گویند  مرتب  که  بی آبی  وضعیت  این  با  نمی شود؟ 
بپرهیزید چرا شرکت آب و فاضلاب  مصرف بی رویه آب 
با این افراد برخورد نمی کند؟ یا باید از این افراد در ازای 
آبی که مصرف می کنند هزینه بیشتری دریافت کنند و یا 
اداره آب و فاضلاب خودش یک سری تانکر با آب غیرشرب 
و به صورت اجاره ای در اختیار کسانی که ساختمان سازی 
می کنند قرار دهد تا از آب آشامیدنی برای چنین مواردی 

استفاده نشود. با تشکر.

لطفا سرعت گیر نصب کنید
زمانی از زرند: سلام. چهارراه انتهای خیابان شهدای 
اکبرآباد به سمت روستای تقی آباد فاقد سرعت گیر است از 
مسوولین شهرداری تقاضا داریم نسبت به نصب سرعت گیر 

اقدام نمایند. با تشکر.

ایران در دست افغان ها
3815 ... 921: می خواستم از مسوولان که کشور را دو 
دستی تقدیم افاغنه کردند تشکر کنم. ای داد، داریم ایران 

را به دست خود بر باد می دهیم. 

هزینه های بالای دندانپزشکی
بیمه  امور دندانپزشکی زیر نظر  ... 913: چرا   6397
دندانپزشکی  بالای  هزینه های  دلیل  به  مردم  نمی رود. 

نمی توانند برای بهداشت دهان و دندان اقدام کنند. 

مدت زمان طولانی پاسخگویی 
در تماس با 118

5347 ... 913: با سلام. لطفا از مسوولین 118 سوال 
کنید چرا زمان پاسخگویی به ارباب رجوع این قدر طولانی 
است؟ اگر اعتراض هم بکنیم می گویند شلوغ است. خدا به 

داد کسی برسد که شماره اضطراری بخواهد.

کمبود پمپ CNG در زرند
5347 ... 913: با سلام. شهر زرند با این حجم اتومبیل 
فقط سه پمپ گاز)CNG( دارد که همیشه یکی دو تای 
آن خراب است. لطفا به مسوولین بگویید چاره ای بیندیشند.

بلوار فاقد روشنایی
روستای  سلام.  خیرآباد:  روستای  اهالی  از  یکی 
روستا  اصلی  بلوار  در  معابر  روشنایی  فاقد  زرند  خیرآباد 
می باشد. کوتاهی از دهیاری روستا است یا اداره برق زرند؟ 

لطفا مسوولین محترم پاسخگو باشند.

لطفا خیابان انقلاب را دریابید
3742 ... 913: با سلام خدمت شهردار محترم. چندین 
مرتبه در مورد خیابان انقلاب پیام دادم. این خیابان به قدری 
لکه گیری شده که نمی شود  از خیابان رد شد. خواهش 

می کنم فکری برای این خیابان بکنید.

پل بی عبور عابر پیاده
عابر  پل  درباره  لطفا  سلام.  زرندی:  شهروند  یک 
پیاده ای که در زرند نصب شده از شهرداری و شورای شهر 
توضیح بخواهید. این پل فقط نیاز به یک سقف و دیوار دارد 
تا لااقل متکدیان بتوانند شب را آن جا راحت بخوابند وگرنه 
کسی نمی تواند از روی آن عبور کند. نصب چنین پلی با این 
هزینه در یک خیابان کم عرض به چه دلیل است؟ امیدوارم 

مسوولین پاسخگو باشند.

:::::::::::::::: | پيام مردم | :::::::::::::::::
زرند 33421181  کرمان: 32254033

پيامک 10009121536821

رییس ســازمان بازنشســتگی کشوری استان 
کرمان با اشــاره به کاســتی ها و فشارهای وارد به 
جامعه بازنشستگان، عنوان کرد: 67 درصد قدرت 
خرید بازنشســتگان در سال های گذشته کاهش 
پیدا کرده اســت، اما نمی تــوان نقش دولت برای 
تامین حقوق بازنشســتگان و انعقاد و ادامه بیمه 
تکمیلی بازنشســتگان را کتمان کنیم. به گزارش 

ایســنا، محمدابراهیــم خادمــی در یازدهمین 
همایش تکریم بازنشســتگان استان کرمان گفت: 
برای نخســتین بار در سال 85 با تصویب شورای 
عالــی انقلاب فرهنگی روز 25 ذی الحجه با عنوان 
روز خانواده و تکریم بازنشستگان ثبت تقویم ملی 
کشور شــده است. وی با بیان اینکه همه ساله در 
روز تکریم برای ارج نهادن به شخصیت و سپاس از 

خدمات ارزنده  بازنشستگان، مراسم گرامی داشتی 
برگزار می گردد، اظهار کرد: در این مراسم انتخاب 
و معرفی بازنشستگان برتر و نمونه انجام می شود.

رییس ســازمان بازنشســتگی کشوری استان 
کرمان با اشــاره به اهداف این آیین تکریم عنوان 
کــرد: اهداف آیین تکریم بازنشســتگان شــامل 
بزرگداشت مقام بازنشستگان در خانواده و جامعه، 
شناسایی و تقدیر از بازنشستگان نمونه، افزایش و 
ترغیب بازنشستگان برای حضور موثر در جامعه و 
توسعه مسایل فرهنگی در بین بازنشستگان است.
خادمی ادامه داد: همچنین معیشــت، سلامت 
و منزلــت از مهم تریــن دغدغه هــا در جامعــه 

بازنشستگان می باشد. وی با بیان اینکه 91 دستگاه 
اجرایی اســتان کرمان دارای 46 هزار بازنشســته 
هستند، تصریح کرد: از سال گذشته بین صندوق 
بازنشستگی و کانون های بازنشستگان تعامل خوبی 
ایجاد شده  و بر اساس آن شورای عالی بازنشستگان 
شکل گرفته است تا علاوه بر آن که درخواست ها و 
مطالبات بازنشستگان از طریق مدیران استانی به 
ستاد منعکس می شود به شکل مستقیم نیز پیام ها، 
خواسته ها و مطالبات بازنشستگان به سطوح عالی 

کشور منتقل شود.
خادمی با اشاره به کاستی ها و فشارهای وارد به 
جامعه بازنشستگان، عنوان کرد: 67 درصد قدرت 

خرید بازنشســتگان در سال های گذشته کاهش 
پیدا کرده اســت، اما نمی تــوان نقش دولت برای 
تامین حقوق بازنشســتگان و انعقاد و ادامه بیمه 

تکمیلی بازنشستگان را کتمان کنیم.

 ریيس سازمان بازنشستگی کشوری استان کرمان خبر داد:

کاهش67درصدیقدرتخریدبازنشستگان

پروین میرزاحســینی - آینده ما: مهندس 
محمدی حدود یک ســال است که سکان شهرداری 
زرند را به دســت گرفته و طی این مدت شهروندان 
زرندی شــاهد تغییرات زیادی در چهره شهر بودند. 
بهسازی معابر و ساخت پارک های جدید و برگزاری 
جشن های مناســبتی، تنها گوشه ای از فعالیت های 
خوب و چشــمگیر شــهرداری زرنــد در این مدت 
می باشــد. برای اطــلاع از روند فعالیت های این نهاد 
با مهندس محمدی گفت وگویی داشتیم که در ادامه 

می خوانید. 

 جناب مهندس محمدی از جنابعالی برای 
وقتی که در اختیار ما قرار دادید سپاسگزارم. 
اجازه بدهید در شروع مصاحبه اشاره ای داشته 
باشم به زمانی که جنابعالی به عنوان شهردار 
زرند انتخاب شــدید. آن زمــان این ارگان با 
مشکلات زیادی دســت و پنجه نرم می کرد، 
لطفا در این خصوص توضیح دهید و بفرمایید 
وضعیت شــهرداری زرند در آن زمان چگونه 

بود؟ 
بــا تشــکر از شــما و هفته نامه آینده مــا. اجازه 
بدهید در ابتدای ســخن هفته دفــاع مقدس و یاد 
و خاطره ایثارگری های رزمندگان اســلام را گرامی 
بدارم. همچنین آغاز ســال تحصیلی و شروع دوباره 
بهار تعلیــم و تربیت را به فرهنگیان، دانش آموزان و 

دانشجویان تبریک و تهنیت عرض می نمایم.
زمانــی که بنده به عنوان شــهردار زرند انتخاب 
شدم این ارگان با چندین مشکل اساسی روبه رو بود. 
سال ها بود شــهرداری زرند در بحث خدمات رسانی 
که یکی از وظایف ذاتی آن اســت کاری انجام نداده 
بود. در توســعه فضای سبز و تامین زیرساخت های 
فرهنگی نیز نه تنها کاری انجام نشده بود بلکه سینما 
و شهربازی هم تخریب شده بودند و این موارد سبب 
ایجاد عقب ماندگی های متراکم در شــهر شده بود و 
درخواســت های مردمی برای خروج از این وضعیت 
زیاد بود. در آن زمان وضعیت معابر به گونه ای بود که 
حداقل به 3 میلیون مترمربع آسفالت نیاز داشتیم. در 
ارتباط با مسایل مالی نیز شهرداری زرند 25 میلیارد 
تومان معادل دو سال بودجه شهرداری بدهی داشت 
که این بدهی مربوط به پرسنل، خدماتی، پیمانکاران، 
ادارات آب، برق و غیره بود. در بحث نیروی انسانی هم 
به دلیل سیاست های غلط گذشته، سه برابر ظرفیت 
واقعی شــهرداری نیرو به این سازمان اضافه شده بود 
که این تعداد حجمی از مســایل مــادی و اداری را 
به شــهرداری تحمیل کرده بود. از ســوی دیگر در 
حــوزه دعاوی و قضایــی، پرونده های زیادی بر علیه 
شهرداری به دلیل بی نظمی مالی، انضباطی و اداری 
تشکیل شــده بود و شکست خورده بود.مساله مهم 
دیگر اعمال نفوذ یکسری باندهای مافیایی از بیرون 
در شهرداری بود. موضوع پیمانکاران هم مطرح بود. 
با وجود تعداد زیاد پرسنل، کارهای مختلف عمرانی، 
آسفالت و غیره به پیمانکاران سپرده شده بود که بنده 
به محض ورود به شهرداری بلافاصله همه پیمانکاران 
را خلع ید کردم و بعد، از نیروهای اضافه شــهرداری 
برای انجام کارها اســتفاده کردیم. در حال حاضر نیز 
کلیه کارهای شهرداری مانند ساخت تولیدات بتنی 
و یا کلیه کارهای آسفالت توسط نیروهای شهرداری 

انجام می شود. 

 با وجود این مشکلات در ابتدای کار، لطفا 
بفرمایید سال گذشته چه فعالیت هایی در حوزه 

عمرانی در شهر انجام شده است؟
با توجه به نیاز ضروری شــهر به آسفالت، نهضت 
آسفالت در این راستا راه اندازی شد و توانستیم بالای 
دو هزار مترمربع آســفالت در مجموعه شــهر زرند 
پخش کنیم. 26 معبر مهم و گذرگاه اصلی شــهر که 
از نظر ترافیک و حمل و نقل در اولویت قرار داشتند 
در دستور کار قرار گرفت و آسفالت شد. از سوی دیگر 
ســه چهارم معابر شهر که آسفالت مناسبی نداشت 
لکه گیری شد و این کارها بدون تخصیص حتی یک 
ریــال از بودجه عمرانی دولتی صــورت گرفت و در 
واقع شــهرداری زرند واژه اقتصــاد مقاومتی را معنا 

کرد و بر اســاس رهنمودهای مقام عظمای ولایت، 
صرفه جویی های خوبی در شهرداری صورت گرفت.

  در حوزه عمرانی بیشــتر بر کدام حوزه 
متمرکز بودید؟

آســفالت، ســاخت پارک جدید، فرش موزاییک 
پیاده روها و ساخت یک گلخانه جدید از فعالیت های 
عمرانی شهرداری طی یک سال گذشته بوده است و 
در مجمــوع برای انجام عملیات عمرانی و فرهنگی و 

هنری، 10 میلیارد تومان هزینه شده است.

 در حوزه فرهنگــی چه کارها و اقداماتی 
انجام دادید و چه برنامه هایی برای سال آینده 

دارید؟
حوزه فرهنگی از حوزه هایی اســت که شهرداری 
فعالیت های زیادی در آن انجام داده اســت. به دلیل 
معضــلات اجتماعی زیادی که در شــهر زرند وجود 
دارد به این نتیجه رســیدیم که باید بیشــتر به این 
حوزه بپردازیم و نتیجه آن برگزاری 60 برنامه متنوع 
فرهنگــی و هنری بود ضمن اینکــه از صدها برنامه 
فرهنگی، هنری و مذهبی که در ســطح شهر برگزار 
گردیــد در زمینــه تبلیغات راه انــدازی و تجهیزات 
حمایت کردیــم. بزرگترین و باشــکوه ترین برنامه 
فرهنگی، پیاده روی بزرگ شهروندان زرندی بود که 
بیش از 30 هزار نفر در این مراسم شرکت داشتند، در 
این مراســم توانمندی های شهرستان و ظرفیت های 
آن به مدت دو ساعت از طریق برنامه پر بیننده صبح 

و نشاط شبکه 3 روی آنتن بود.
در دهــه کرامت نیز ده برنامه موســیقی، جنگ 
شــادی و ســخنرانی های مذهبی در بوستان شهید 
برگزار شد که به طور متوسط هر شب 5 هزار نفر از 
شهروندان در این جشن ها حضور داشتند ضمن اینکه 
باید تاکید کنم برگزاری این مراســم و جشن ها هیچ 
هزینه ای برای شهرداری نداشت و تمام این مراسم با 
حمایت اسپانسر برگزار گردید. در ماه مبارک رمضان 
نیز بزرگترین جمع خوانی قرآن در بوســتان شهید 

برگزار شد.
باید این مژده را به شهروندان فهیم زرندی بدهم 
که تا پایان سال، 40 برنامه دیگر به مناسبت های ملی، 
مذهبی و محلی در قالب جنگ های شادی، کنسرت و 
موسیقی توسط شهرداری برگزار می شود. در ماه های 
محرم و صفر نیــز برگزاری برنامه های مذهبی را در 
دســتور کار داریم که یکی از آن ها برگزاری سال روز 
دفن شــهدای گمنام است که از تمام هیات ها برای 
شــرکت در این مراسم دعوت می شود. همچنین به 
زودی بزرگ ترین پلاتوی نمایش استان در شهر زرند 

به بهره برداری می رسد.

 زرند همواره به عنوان یک شــهر سبز و با 
فضای سبز زیبا شناخته می شده، برای حفظ و 
گسترش فضای سبز چه اقداماتی انجام دادید؟ 
برای نگهداری فضای سبز هزینه های زیادی شده، 
تاسیســات و فضای ســبز 5 پارک که تخریب شده 
بود بازســازی و نوسازی شد. برای آبرسانی به فضای 
ســبز، 4 حلقه چاه تعمیر و بازســازی شد تا آب چاه 
جایگزین آب شرب برای آبیاری فضای سبز شود و در 

همین راستا 20 کیلومتر لوله کشی انجام شد. در حال 
حاضر نیز 80 درصد فضای ســبز با آب چاه آبیاری 
می شــود. پارک های جدید احــداث کردیم و برای 
گسترش فضای ســبز در پایان سال گذشته، جشن 
درختکاری برگزار و به شــهروندان درخت اهدا شد. 
ســال ها بود درختان سطح شهر هرس نشده بود که 
بر اســاس کارشناسی انجام شــده طی دو ماه تمام 

درختان هرس شد.

 جناب مهندس قرار بود پارکی تحت عنوان 
پارک بانوان نیز در شهر زرند احداث شود. این 

کار در چه مرحله ای قرار دارد؟
این پارک طراحی شــده و محل آن نیز مشخص 
گردیده، قرار بود در بودجه سال گذشته 600 میلیون 
تومان به شــهرداری تعلق بگیرد اما متاســفانه هیچ 
تخصیصی صورت نگرفت و  ما موفق نشدیم از طریق 
بودجه دولتی کار را پیش ببریم. در حال حاضر دنبال 
این هستیم تا این پروژه را از طریق بخش خصوصی 

دنبال کنیم.

 لطفا در خصوص فعالیت هایی که در حوزه 
خدمات شهری انجام شده توضیح دهید.

کشــتارگاه زرند با 100 میلیــون تومان هزینه 
ساماندهی شد و مشکلات آن برطرف گردید. وضعیت 
آرامستان شهر نیز از نظر ساماندهی قبور، فضای سبز، 
جدول گذاری و آســفالت معابر ساماندهی شد. اخیرا 
25 مورد از سطل های جمع آوری زباله تعویض شده 
و ماشــین های حمل زباله نیز تعمیر شــدند. به طور 
کلی اکثر ماشــین آلات مثل تانکرهای فضای سبز، 
تراکتورها، ماشین جارو و لودر تعمیر اساسی شدند و 
یک لودر جدید برای شهرداری خریده شد. همچنین 
350 میلیــون تومان تجهیزات برای آتش نشــانی 
خریداری شــده و پیگیر طرح ساماندهی پسماندها 
هســتیم که طرح ارسال شــده و درخواست اعتبار 
کردیم. پارک ترافیک و سینمای کودک نیز بازسازی 

شده است. 
 با توجه به فعالیت های گسترده ای که در 
سطح شهر و در حوزه های مختلف انجام شده، 

رضایتمندی مردم را چگونه ارزیابی می کنید؟
نظرسنجی هایی که توسط مراجع مختلف انجام 
شده نشان می دهد مردم نسبت به آن چه که قبل از 
این بوده، احساس رضایت می کنند. این نظرسنجی ها 

همچنین نشــان می دهد امید به آینــده با اقدامات 
شهرداری افزایش یافته و مردم از فعالیت های انجام 

شده استقبال می کنند.

 همکاری مردم با شهرداری چگونه بود؟
همکاری مردم خوب بوده، وقتی هر شــب بیش 
از 5 هــزار نفر در جشــن های دهــه کرامت حضور 
پیــدا می کنند و بیش از 30 هزار نفر از شــهروندان 
در برنامــه پیاده روی صبح و نشــاط حضــور دارند 
نشــان دهنده همکاری و همراهی مردم با مجموعه 
شهرداری است. البته گلایه هایی هم وجود دارد مثل 
بعضی از شهروندان که گاهی در بحث زباله همکاری 

نمی کنند. 

 به عنوان شــهردار زرند چه انتظاراتی از 
شهروندان دارید؟

از شهروندان انتظار داریم در نگهداری از الِمان ها 
و مبلمان شهری، آسفالت و فضای سبز کوشا باشند. 
مــردم باید احســاس کنند نقطه نقطه شــهر،خانه 
خودشان است. شهر ما، خانه ما، شعار نیست، شعور 
اســت. هر مساله ای که در هر گوشه از شهر به وجود 
بیاید، دامنگیر همه خواهد شــد. مردم باید همانطور 
کــه از خانه خــود مراقبت می کننــد در نگهداری 
شــهر هم کوشا باشند. تاسیســات پارک، میادین و 
فضای ســبز متعلق به خود مردم اســت. شهروندان 
باید نســبت به پرداخت بــه موقع عوارض نیز همت 
کنند تا شــهرداری را در انجــام امور و ارایه خدمات 
یاری کنند. شــهرداری همه جــا در خدمت مردم و 
شهروندان بوده و سعی کرده در ارتقاء سطح فرهنگ، 
نشــاط، امنیت و بهداشــت کمک کند و از مردم هم 
خواهش می کنیم همراه ما باشــند. شهروندان باید 
بدانند مجموعه شــهرداری بر ادامه روند سازندگی 
شهر عزمی راسخ دارد و مردم می توانند در این مسیر 

همراه خوبی باشند.

 طی سال گذشــته تعامل شورای شهر با 
شهرداری چگونه بود؟

عالــی بــود و در این مدت تعامل بســیار قوی با 
ریاست شورا داشتیم. 

 تعامل سایر ارگان ها با شهرداری را چگونه 
ارزیابی می کنید؟

تعامل نســبتا خوبی بود اما توقعات ما بالاتر است 
زیرا شــهر با این وسعت و عمق مسایل و مشکلات و 
عقب ماندگی، می طلبد بیش از پیش ما را یاری کنند. 

 مــردم مرتب در خصوص پرونده اختلاس 
شهرداری سوال می کنند و می خواهند بدانند 
روند پرونده به کجا رسیده است. لطفا در این 

خصوص توضیح دهید.
پرونده هنوز بسته نشده و پرونده های جدیدی هم 
باز شده اســت. تاکنون 15 نفر در این رابطه پرونده 
دارند و شــاید تعداد دیگری نیز به آن اضافه شــود. 
دادســتانی زرند و کرمان در حال بررســی اســت و 

پرونده در حال سیر مراحل قانونی و قضایی می باشد. 
اخیرا 3 پرونده که شــامل 12 نفر بوده به دســتگاه 
قضایی معرفی شــدند که به جدیت در حال پیگیری 
اســت. ضمن اینکه در بحث تخلفات اداری نیز برای 
برخی احکامی صادر شــده و به محض صدور احکام 
به استحضار شهروندان رسانده می شود ضمن اینکه 
مبــارزه با بی نظمی مالــی و اداری و بی انظباطی در 

شهرداری دنبال می شود.
 در ابتدا، از بدهی 25 میلیاردی شهرداری 
صحبت کردید، در حــال حاضر میزان بدهی 
شهرداری چقدر است و بیشترین بدهی مربوط 

به کدام سازمان می باشد؟
در حال حاضر بدهی شهرداری حدود 20 میلیارد 
تومان است که بیشترین بدهی، مربوط به بیمه تامین 
اجتماعی اســت. پیگیری های زیادی انجام دادیم و 
رایزنی های زیادی در این خصوص صورت گرفته که 
منجر به بخشودگی 50 درصدی جرایم شده و حدود 
یک میلیارد تومان از این بدهی نیز پرداخت شــده، 
طی این مذاکرات و بر اساس تعاملی که صورت گرفت 
در حال حاضر دفترچه های بیمه کارکنان شهرداری 

تمدید می شود.
 

 جناب شهردار آیا کارخانجات شهرستان 
عــوارض آلایندگی به شــهرداری پرداخت 

می کنند؟
کارخانجات جدیــد خیر و کارخانجات قدیم هم 
یا بدهکار هستند و یا میزان عوارضی که می پردازند 
آن قدر نیســت که قابل توجه باشد. مدیران صنایع 
جدید باید به پیوندهای شهرســازی و شهروندی و 
مســایل فرهنگی و اجتماعی توجه داشته باشند. در 
کنار توســعه صنعتی باید به این امر توجه شود زیرا 
در غیر این صورت توســعه ناقص است. صنایع باید 
به این رســالت خود توجه کنند وقتی از شهرسازی، 
جاده و آســفالت ما اســتفاده می کنند و آلایندگی 
ایــن کارخانجات بعضا مردم را اذیت می کند باید در 
کنار توسعه و توجه به صنعت خود، به این رسالت و 

ماموریت  فرهنگی و اجتماعی نیز بپردازند.

 اگر قرار باشــد عوارضی پرداخت شــود 
میزان آن چقدر است؟

زمانی که این صنایع به تولید کامل برسند باید یک 
درصد از تولید خود را به عنوان عوارض آلایندگی به 
شهرداری پرداخت کنند که رقم قابل توجهی خواهد 
بود. چند ســال است که کارخانه کک با ظرفیت کم 
در حال تولید است که عوارض آن طی 2 سال گذشته 
یک میلیارد تومان می شود که عدد بسیار خوبی است 

و می تواند کمک بزرگی به شهرداری باشد. 

 جناب مهندس از جنابعالی برای وقتی که 
گذاشتید و پاســخگویی کاملتان به سوالات 

سپاسگزاریم.
من هم از شما و جناب دکتر علویان مدیرمسوول 
هفته نامــه آینده ما که همــواره عنایت ویژه ا ی به 
مشکلات شــهرداری داشتید سپاسگزارم از اصحاب 
رسانه می خواهم با دلســوزی بیشتر ضمن انعکاس 
خدمات و بیان مشکلات، ما را یاری کنند تا زرند را آن 
چنان که شایسته نام آن است بسازیم. از شورای شهر 
نیز می خواهم همان طور که طی یک ســال گذشته 
ما را یاری کردند و با رعایت مدیریت واحد و سلسله 
مراتــب ما را در انجام کارهــا و ارایه خدمات کمک 
کردند، این روند را ادامه بدهند تا با تغییر سیاست ها 
و درخواست ها، خدایی ناکرده خللی در کار شهرداری 
ایجاد نشــود. از جناب خنجری فرماندار شهرستان، 
حجت الاســلام ابراهیمی امام جمعه محترم و جناب 
دکتــر امیری نماینده شهرســتان، جنــاب قویدل 
دادستان زرند، سرهنگ چوگانی فرمانده انتظامی و 
فرمانده ناحیه مقاومت سپاه شهرستان نیز که همواره 
عنایت ویژه ای به شــهرداری داشتند تشکر می کنم. 
دست کمک و یاری به سمت همه مسوولین و مدیران 
شــهر دراز می کنیم و از همه می خواهیم با توجه به 
عمق مســایل و مشکلات برای ساختن شهری بهتر 

ما را یاری کنند. 

گلایه  صریح شهردار زرند از صاحبان صنعت؛

کارخانجات کک سازی عوارض آلایندگی را نمی پردازند 

آگهی حصر وراثت 
خانم نیره زمانی بابگهری فرزند کریم دارای شناسنامه شماره 4 بشرح 
دادخواست شماره 400491/95 مورخ 95/7/3 توضیح داده شادروان 
کریم زمانی بابگهری فرزند حسین به شناسنامه 3090925801 در 
تاریخ 95/6/15 در شهر زرند فوت شده و وراثت منحصر حین الفوت 

وی عبارتند از:
1 - جابر زمانی بابگهری فرزند کریم به شناسنامه شماره 55 متولد 

1365 فرزند متوفی
2 - مهدی زمانی بابگهری فرزند کریم به شناسنامه شماره 2 متولد 

1355 فرزند متوفی
3 - جاوید زمانی بابگهری فرزند کریم به شناسنامه شماره 6 متولد 

1347 فرزند متوفی
بابگهری فرزند کریم به شناسنامه شماره 4 متولد  4 - نیره زمانی 

1358 فرزند متوفی
5 - فاطمه زمانی بابگهری فرزند علی به شناسنامه شماره 7 متولد 

1318 همسر متوفی
لذا مراتب یک نوبت در روزنامه های کثیرالانتشار محلی آگهی می شود 
چنانچه کسی اعتراض دارد یا وصیت نامه ای از متوفی نزد اشخاصی 
باشد ظرف مدت یک ماه از نشر آگهی به شورای حل اختلاف تقدیم 

دارد والا گواهی صادر خواهد شد و هر وصیتنامه ای جز رسمی و سری 
که بعد از این موعد ابراز شود از درجه اعتبار ساقط است.

م/الف158
دفتر شورای حل اختلاف شماره 4 شهرستان زرند

آگهی حصر وراثت 
بشرح   869 شناسنامه  دارای  حسین  فرزند  همتی  عباس  آقای 
دادخواست شماره 300492/95 مورخ 95/7/4 توضیح داده شادروان 
تاریخ  در   11 شناسنامه  به  احمد  فرزند  گیسکی  اسلامی  صغری 
95/6/24 در شهر زرند فوت شده و وراثت منحصر حین الفوت وی 

عبارتند از:
 1357 متولد   869 شناسنامه  به  حسین  فرزند  همتی  عباس   -  1

زرند فرزند متوفی
لذا مراتب یک نوبت در روزنامه های کثیرالانتشار محلی آگهی می شود 
چنانچه کسی اعتراض دارد یا وصیت نامه ای از متوفی نزد اشخاصی 
باشد ظرف مدت یک ماه از نشر آگهی به شورای حل اختلاف تقدیم 
دارد والا گواهی صادر خواهد شد و هر وصیتنامه ای جز رسمی و سری 
که بعد از این موعد ابراز شود از درجه اعتبار ساقط است. م/الف161
دفتر شورای حل اختلاف شماره 3 شهرستان زرند

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان

آگهی فقدان سند مالکیت
آقای مهدی ملائی زرندی فرزند محمود مالک ششدانگ اراضی پلاک شماره 922 فرعی از 1717 اصلی واقع در زرند 
بخش 13 کرمان که سند مالکیت آن در صفحه 379 دفتر 165 ذیل 25578 ثبت و سند مالکیت به شماره 
چاپی 941842 - 91ج صادر گردیده و برابر شماره نامه 900302 - 1390/6/24 دادستان محترم عمومی و 
انقلاب شهرستان زرند ذیل شماره 7102 بازداشت گردیده، ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه محلی تصدیق 
شده مدعی است اسناد مالکیت پلاک مزبور به علت جابجایی مفقود گردیده و درخواست سند مالکیت المثنی نموده لذا باستناد تبصره 
یک ماده 120 اصلاحی آیین نامه قانون ثبت مراتب یک نوبت در تاریخ مندرج در ذیل آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی انجام 
معامله نسبت به ملک فوق الذکر می باشد که در این آگهی ذکر نگردیده و یا مدعی وجود سند مالکیت نزد خود می باشد ظرف مدت 
ده روز از تاریخ انتشار آگهی به اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت و یا 
سند معامله تسلیم نماید در غیر این صورت پس از مضی مدت مذکور نسبت به صدور سند مالکیت المثنی اقدام خواهد شد.م/الف112

تاریخ انتشار : چهارشنبه: 1395/7/7
هفتم مهرماه یکهزار و سیصد و نود و پنج شمسی

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان

آگهی فقدان سند مالکیت
آقای مظفر آقائی افشار مالک ششدانگ پلاک 61 فرعی از 18835 اصلی واقع در بخش 13 کرمان سند مالکیت 
آن در صفحه 220 دفتر 150 ذیل 22532 ثبت و به شماره چاپی 277317 - 90ب صادر و تسلیم، صادر گردیده، 
ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه محلی تصدیق شده مدعی است اسناد مالکیت پلاک مزبور به علت جابجایی 
مفقود گردیده و درخواست سند مالکیت المثنی نموده لذا باستناد تبصره یک ماده 120 اصلاحی آیین نامه قانون 
ثبت مراتب یک نوبت در تاریخ مندرج در ذیل آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به ملک 
فوق الذکر می باشد که در این آگهی ذکر نگردیده و یا مدعی وجود سند مالکیت نزد خود می باشد ظرف مدت 
ده روز از تاریخ انتشار آگهی به اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت و یا 
سند معامله تسلیم نماید در غیر این صورت پس از مضی مدت مذکور نسبت به صدور سند مالکیت المثنی اقدام خواهد شد.م/الف113

تاریخ انتشار : چهارشنبه : 1395/7/7
هفتم مهرماه یکهزار و سیصد و نود و پنج شمسی

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور
اداره کل ثبت اسناد و املاک 

استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک 

شهرستان زرند

حسین توحیدي نیا
رئیس ثبت اسناد واملاک شهرستان زرند

حسین توحیدي نیا
رئیس ثبت اسناد واملاک شهرستان زرند

روابط عمومی شرکت توزیع نیروي برق شمال استان کرمان

مدیریت مصرف برق یعني بهینه و به اندازه نیاز و در زمان مناسب 
مصرف کنیم.

و  نشده  بسته  هنوز  اختلاس  پرونده 
پرونده های جدیدی هم باز شده است. 
تاکنون 15 نفر در این رابطه پرونده 
دارند و شاید تعداد دیگری نيز به آن 
اضافه شود. دادستانی زرند و کرمان 
در حال بررسی است و پرونده در حال 
سير مراحل قانونی و قضایی می باشد. 
اخيرا 3 پرونده که شامل 12 نفر بوده 
به دستگاه قضایی معرفی شدند که به 

جدیت در حال پيگيری است

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::: |||||||

وقتی از شهرسازی، جاده و آسفالت 
این  آلایندگی  و  استفاده می کنند  ما 
اذیت  را  مردم  بعضا  کارخانجات 
و توجه  کنار توسعه  باید در  می کند 
و  رسالت  این  به  خود،  صنعت  به 
نيز  اجتماعی  و  فرهنگی  ماموریت  

بپردازند.

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::: |||||||
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::::: |حوادث| :::::

به مناسبت هفته نيروی انتظامی؛
حضور فرمانده انتظامی زرند در دفتر 
نظارت همگانی و پاسخگویی به مردم 

هفته  تبریک  ضمن  زرند  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
نیروی انتظامی به حافظان نظم و امنیت، گفت: هفته نیروی 
و  امنیت  برای  با هم  با شعار همه  مهرماه  نهم  از  انتظامی 
خدمات  ارایه  ضمن  ایام  این  در  که  می شود  آغاز  آرامش، 
مضاعف برنامه ویژه ای نیز اجرا خواهد شد. سرهنگ نورعلی 
چوگانی افزود: از عموم شهروندان درخواست می شود ضمن 
همکاری با خدمتگزاران خود در عرصه نظم و امنیت، سهم 
بسزایی در ایجاد امنیت داشته باشند. وی تصریح کرد: به 
در  حضور  با  مهرماه  یازدهم  یکشنبه  روز  مناسبت  همین 
دفتر نظارت همگانی واقع در چهارراه باهنر ستاد فرماندهی، 
است:  گفتنی  بود.  خواهم  مردم  مشکلات  پاسخگوی 
نوبت دهی به صورت حضوری و یا با شماره های 2187007 

- 2187032- 197 انجام خواهد شد.

یازده زندانی کرمانی مشمول عفو 
رهبری شدند

رییس کل دادگستری استان کرمان از عفو یازده نفر از 
محکومین استان به مناسبت فرا رسیدن اعیاد سعید قربان 
و غدیر خم در کرمان خبر داد. یدا... موحد در تشریح این 
خبر اظهارداشت: به مناسبت  فرا رسیدن اعیاد سعید قربان 
عفو،  پیشنهاد  با  اسلامی  انقلاب  معظم  رهبر  غدیر خم،  و 
محاکم  محکومانِ  از  نفر   582 مجازات  تبدیل  یا  تخفیف 
عمومی و انقلاب، سازمان تعزیرات حکومتی و سازمان قضایی 
نیروهای مسلح موافقت کردند، که یازده مورد از آن ها مربوط 

به استان کرمان می باشد.
رییس شورای قضایی استان کرمان تصریح کرد: با اعمال 
این عفو 3 نفر مجازات اعدامشان به حبس ابد تبدیل گردیده 
تقلیل  مجازاتشان  میزان  نیز  نفر  هشت  تعداد  همچنین  و 
یافته است. وی افزود: تمامی یازده زندانی مرد بوده اند و کلیه 

جرایم متهمین در حوزه مواد مخدر می باشد.

واژگونی خودروی حامل اتباع بیگانه 4 
کشته بر جای گذاشت

فرمانده پلیس راه جیرفت گفت: واژگونی یک دستگاه پژو 
حامل 11 تبعه بیگانه غیرمجاز در محور جیرفت - کهنوج 

سبب کشته شدن چهار نفر شد.
و  زیاد  علت سرعت  به  داشت:  اظهار  بهرامی  مصطفی 
عدم کنترل، خودروی پژو در پل سقوط کرد و سه نفر در 
امام خمینی جیرفت جان  بیمارستان  در  نفر  و یک  محل 
خود را از دست دادند. وی بیان کرد: راننده این خودروی 
از تصادف جان سالم به در  اتباع بیگانه غیرمجاز که  حامل 
برده بود از محل حادثه فرار کرد. بهرامی خاطرنشان کرد: این 
راننده پس از فرار از محل به بیمارستان امام خمینی جیرفت 

مراجعه می کند و مجددا از محل فرار می کند.

حریق در مرکز درمانی جوادالائمه 
کرمان 

شهر  ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی  سازمان  مدیرعامل 
کرمان از وقوع آتش سوزی در طبقه دوم مرکز خیریه درمانی 
به  موفق  آتش نشانان  گفت:  و  داد  خبر  کرمان  جوادالائمه 

اطفای حریق در این مرکز درمانی شدند.
این  در  آتش سوزی  اعلام  از  پس  افزود:  عسکری  علی 
مرکز، ماموران آتش نشانی بلافاصله در محل حادثه حاضر 
شدند. وی تصریح کرد: تیم امداد و نجات به سرعت بیماران و 
پرسنل خیریه جوادالائمه را از داخل ساختمان خارج کردند. 
برخی بیماران سرپایی که در حال گرفتن خدمات درمانی از 
این مرکز بودند از طریق اورژانس به بیمارستان شفا منتقل 

شدند و خوشبختانه این حادثه مصدوم نداشت.
عسکری گفت: آتش بعد از 40 دقیقه در مرکز درمانی 
جوادالائمه مهار شد و دود زیاد و وسعت آتش سوزی به دلیل 
وجود مواد اشتعالزا، کارتن، اسید، وسایل آزمایشگاهی، تخت 
کرمان  شهر  نشانی  آتش  سازمان  مدیرعامل  بود.  تشک  و 

افزود: دلیل آتش سوزی در دست بررسی است.
گفتنی است موسسه خیریه درمانی جواد الائمه خدمات 

درمانی را به بیماران خاص و سخت درمان ارایه می کند.

سوءاستفاده از عکس هاي تلگرامي 
در اینستاگرام 

ایجاد  عامل  گفت:  کرمان  استان  فتا  پلیس  رییس 
اینستاگرام در عملیات  اجتماعي  صفحه جعلي در شبکه 

پلیس فتا کرمان شناسایي شد. 
سرهنگ کامبیز اسماعیلي اظهارداشت: در پي مراجعه 
خانمي مبني بر ایجاد یک صفحه جعلي در شبکه اجتماعي 
اینستاگرام به نام وي، پرونده اي در این خصوص در پلیس 
فتا تشکیل شد. وي افزود: شخص ناشناسي با ایجاد یک 
وسیله  به  اینستاگرام  اجتماعي  شبکه  در  جعلي  صفحه 
نموده  برقرار  ارتباط  زیادي  افراد  با  خانم  این  عکس هاي 
و دنبال کنندگان زیادي را نیز جذب کرده است. سرهنگ 
اسماعیلي گفت: از این رو کارشناسان پلیس فتا با توجه 
به توان علمي و با استفاده از امکانات فني و پلیسي، موفق 
به شناسایي متهم شدند و وي طي احضاریه اي به پلیس 
این  به  به مستندات موجود  توجه  با  و  فراخوانده شد  فتا 
عمل اعتراف کرد. وي تصریح کرد: متهم عکس هاي این 
خانم را از تلگرام وي برداشت و سپس در حساب کاربري 
اینستاگرام جعلي بارگزاري و با افراد مختلف به نام شاکي 
ارتباط برقرار مي کرده است. اسماعیلي در ادامه گفت: در 
که  هنگامي  تلگرام  مانند  اجتماعي  شبکه هاي  از  برخي 
به  مي دهد  قرار  پروفایل  عنوان  به  را  خود  عکس  کاربر 
راحتي دیگران مي توانند آن را در تلفن همراه خود ذخیره 
کنند پس باید بیشتر مراقب بود. رییس پلیس فتا در پایان 
هشدارداد: سوءاستفاده از عکس هاي خصوصي دیگران جرم 
است و با شکایت فرد به مراجع قانوني به شدت با متخلف 

برخورد خواهد شد.

در نخستین روز بازگشایی مدارس در حالی که 
دانش آموزان و فرهنگیان در مدارس خود حضور 
می یافتند، سه نفر در صحنه تصادف جان خود را از 
دست دادند که یک دانش آموز و یک معلم در بین 
کشته شدگان بود. این حادثه در محور سلیمانیه 
به  سیرجان  محور  کیلومتری  سه  سیرجان،  به 

بندرعباس، همان قطعه 10 کیلومتری که هنوز 
دو بانده نشده است، رخ داد. اسماعیل جهانشاهی 
فرمانده پلیس راه سیرجان در این خصوص گفت: 
حادثه در حوزه شهر سیرجان اتفاق افتاد و علت 
آن انحراف به چپ کشنده تریلر ولوو و برخورد با 
سواری سمند است. به گزارش فارس، وی بیان 

داشت: سمند به علت برخورد به پل در حال احداث 
محور، سقوط کرد و راننده آن که یک معلم بود، 
جان خود را از دست داد و این تریلر به وانت دو 
کابین مزدا برخورد و سرنشینان آن که یک پدر و 
دانش آموز بودند در دم جان باختند و دو سرنشین 

عقب هم زخمی و به بیمارستان منتقل شدند.
از اهالی سلیمانیه که در صحنه حضور  یکی 
چندین  تحصن  و  تجمع  به  اشاره  با  داشت 
گفت:  محور  این  شدن  دوبانده  برای  مردم  باره 
مسوولان قول اتمام محور را تا ظرف مدت چند 
ماه دادند، اما خبری نیست. وی تصریح کرد: بارها 
شاهد این تصادفات بوده ایم و بسیاری از خانواده ها 

و  راه  مدیرکل  شدند،  داغدار  و  بی سرپرست 
شهرسازی شمال استان کرمان و مسوولان استان 
کرمان به داد ما برسند، پاسخگو باشند و اقدام 
سیرجان  مردم  نماینده  حسن پور  شهباز  کنند. 
و بردسیر در مجلس شورای اسلامی نیز در این 
دوبانده  قرارداد  که  پیش  سال  گفت: 20  رابطه 
شدن محور سیرجان به بندرعباس را بستند این 
10 کیلومتر که به شهر سیرجان وصل می شد در 

آن قرارداد نبود.
وی افزود: طی چند سال گذشته و حتی امسال 
وزیر راه و شهرسازی و معاونان آن ها از این قطعه 
پرحادثه بازدید کردند و اعتبار محور تایید شده و 

یک شرکت پیمانکار از تهران مشغول کار برای دو 
بانده شدن این قطعه است و تا پایان امسال به 

بهره برداری می رسد.

:::::::::::::::::::::::: | خبر | ::::::::::::::::::::::::

شروع غم انگيز سال تحصيلی در سيرجان؛

 معلم و دانش آموزی که روز اول به مدرسه 
نرسیدند

رییس کل دادگســتری استان کرمان گفت: در 
حال حاضر حبس، محوریت مجازات ها در سیستم 
قضایی است که بایســتی استفاده از مجازات های 

جایگزین حبس در دستور کار قضات قرار گیرد.
یدا... موحد در جلســه بررســی دستورالعمل 
ســاماندهی زندانیان و کاهــش جمعیت کیفری، 
اظهار کرد: یکی از سیاست های کلی نظام مقدس 
جمهوری اســلامی ایران به ویژه قــوه قضاییه بر 
مبنــای کاهش جمعیــت کیفــری زندان ها قرار 

گرفته است.
نماینده عالــی قوه قضاییه در اســتان کرمان 
یادآور شــد: تخلــف از قواعد و مقــررات و نقض 
ارزش های مــورد حمایت کیفری جامعه، در تمام 
دوران حیات بشر وجود داشته است و عکس العمل 
جامعه در قبال این تخلفات بر حسب زمان و مکان 

متفاوت بوده است.
وی ادامــه داد: در ایام قدیم مجازات های بدنی 
شــدید در حق مجرمین اعمــال می گردید که با 
رشــد اندیشه های بشر دوستانه و با کم رنگ شدن 
انتقام جویــی جامعه و گرایــش جوامع به اصلاح، 
تربیــت، بازپروری و پیش گیــری کیفری آمیخته 
به بازســازی شــخصیت محکومان و از بین بردن 
روحیه جامعه ســتیزی مجرمان و در واقع سازش 
بین جامعه ستیزان و جامعه قوت گرفت و از اهداف 
مجــازات تعریف گردید و مجازات حبس محوریت 

پیدا کرد و عدالت کیفری حبس محور شد.
رییس شورای قضایی اســتان کرمان گفت: از 
قــرن هجدهم به بعد زندان ها برای رعایت کرامت 
انسانی تاســیس و توسعه پیدا کردند و به داشتن 
زندان و محبــوس نمودن مجرمان برای بازپروری 
آن ها افتخار می کردند و مایه مباهات جوامع بود.

وی بــا بیان اینکه هر کیفــری در نظام قضایی 

یک هدف مهم از جمله تامین نظم و امنیت جامعه 
را تعقیــب می کند، گفت: برای مجازات زندان هم 
اهداف مهمی مانند ارعاب، اصلاح و درمان شخص 
بزهکار و جدا کردن مجرمین از جامعه مشــخص 

شده است.
موحد خاطرنشان کرد: تجربیات همه کشورها 
نشــان می دهد که مجازات حبس، کار آمدی لازم 

را بــرای تامین اهدافش ندارد و با افزایش جمعیت 
کیفری و تبعات سوء ناشی از آن، نه تنها مجرمین 
در محیط زنــدان اصلاح نمی شــوند و بازپروری 
مورد نظر تحقق پیدا نمی کند بلکه مجازات زندان 
هزینه های هنگفتی را به کشــور تحمیل می کند و 
اگر این ارزیابی درســت باشــد که روزانه 50 هزار 
تومــان برای نگهداری هر زندانی هزینه می شــود 
ســالیانه هر زندانی هجده میلیون تومان هزینه به 

بیت المال تحمیل می کند.
وی با اشــاره بــه اینکه در بســیاری از موارد 
گروه های مجرمانه سازمان یافته در زندان ها شکل 
می گیرند، افــزود: بنابراین باید تلاش کنیم کمتر 
افراد جامعه روانه زندان شــوند، اســتفاده بی رویه 
از مجازات زندان بســیار خطرناک اســت زیرا نه 
تنها امنیت جامعــه را تامین نخواهد کرد بلکه به 

بنیان های اجتماعی نیز لطمه می زند.
موحد ادامه داد: برچسب سابقه زندان یا زندانی 
بر پیشانی افراد جامعه ارتباط آن ها و افراد خانواده  
آن ها را بــا جامعه آســیب پذیر می کند و اعتماد 
متقابل بین این افــراد و جامعه تضعیف می گردد 
و وقتــی هم رواج پیدا کرد و افرادی تجربه زندانی 
شــدن را پیدا کنند هم قبــح اجتماعی آن تقلیل 
می یابد و هم رعب آوری حبس به عنوان یک عامل 

بازدارنده و پیشگیرانه از بین می روند.
وی تصریح کرد: یکی از انواع چالش های جدی 

پیش روی سیاســت کلی کاهش جمعیت کیفری 
که در جهت اجرایی شــدن این سیاســت موانعی 
را به وجود آورده، این اســت که این سیاســت با 
اقبــال عمومی مواجه نشــده و تبدیل به یک باور 
اجتماعــی نگردیده و همچنــان مطالبات جامعه، 

استفاده بی رویه از مجازات حبس است.
موحد ادامه داد: بدون شــک اگر جامعه و مردم 
سیاست کاهش جمعیت کیفری را همراهی نکنند، 
دستگاه های متولی عدالت کیفری نمی توانند به این 
هدف، جامه عمل بپوشــانند چون با مقاومت هایی 

مواجه خواهند بود.
رییس کل دادگســتری اســتان کرمان با بیان 
اینکه رویکرد عمده مردم کشور مجازات فراگرایانه 
اســت، افزود: بکارگیری مجازت های جایگزین از 
نــگاه متضررین، شــکات و حتــی ناظرین جرم، 
بی عدالتی و عدم قاطعیت و اغماض دستگاه قضایی 

تلقی می گردد.
نماینده عالــی قوه قضاییه در اســتان کرمان 
عنوان کرد: موفقیت این سیاســت در گرو نهادینه 
کــردن و پذیرش فرهنــگ زندان زُدایی در جامعه 
اســت. وی گفت: مجازات وقتی اثربخش است که 
مــردم آن را به عنوان مجازات بپذیرند زیرا در غیر 
این صورت بازدارندگی نخواهد داشــت و موجب 
نارضایتی عمومی و بدبینی مردم نسبت به دستگاه 

قضایی خواهد شد.

ریيس کل دادگستری استان کرمان عنوان کرد:

مجازات های جایگزین حبس در دستور کار قضات 
50 هزار تومان، هزینه نگهداری روزانه هر زندانی

رییس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان 
کرمان از دستگیری یک جاعل که مبلغ دو میلیارد 
ریال کلاهبرداری کرده بود، خبر داد. ســرهنگ 
یدا... حســن پور در این خصوص اظهارداشت: در 
پی وقوع یــک فقره کلاهبــرداری، پرونده ای از 
کلانتری 13 شــهر کرمان به اداره مبارزه با جعل 
و کلاهبرداری پلیس آگاهی اســتان ارجاع داده 
شد. وی افزود: از این رو کارآگاهان پلیس کرمان 

تحقیقات خود را آغاز کردند و در گفت وگو با یکی از شاکیان به این 
نتیجه رســیدند که فردی با جعل امضا، اقدام به کلاهبرداری کرده 
است. حسن پور گفت: شاکی مدعی شد خانم متهم که آبدارچی یک 
شــرکت انبوه سازی اســت با جعل امضا مدیر عامل و واگذاری اوراق 

مســکن، اخذ وجه از شهروندان و همچنین دادن 
وعــده که آن ها را در اولویــت واگذاری آپارتمان 
قرار می دهد، دســت به کلاهبرداری زده اســت. 
وی اضافه کــرد: از این رو ماموران پلیس آگاهی 
بــا انجام یک ســری اقدامات فنــی و اطلاعاتی، 
مخفیگاه متهم را شناســایی و وی را دســتگیر 
کردند. حســن پور اظهار داشت: زن کلاهبردار که 
با جعل امضا دســت به اقدامات مجرمانه می زد به 
17 فقــره کلاهبرداری به مبلغ دو میلیارد ریال اعتراف کرد. رییس 
پلیس آگاهی در پایان از شهروندان خواست از اعتماد بی جا به افراد 
ناشناس که از موقعیت شغلی آن ها بی اطلاع هستند خودداری و در 

انجام معاملات ملکی از مراجع قانونی استعلام کنند.

مرد نانوا که مدعی بود پسرش با پریدن از پلی در مشهد دست 
به خودکشــی زده است در بازجویی های پلیسی و قضایی، پرده از 

راز قتل پسر خردسالش برداشت.
به گزارش انتخاب،  در این ماجرای هولناک، بازپرس کشــیک 
جنایی مشهد از سقوط مرموز پسری 8 ساله از پلی در مشهد با خبر 
شد. پس از حضور تیم جنایی در محل حادثه، بلافاصله تحقیقات 
در این خصوص آغاز شــد. باتوجه به آنکه هیچ مدرک شناســایی 
همراه پســرک نبود او به  عنوان ناشناس به پزشکی قانونی منتقل 
شــد. مرگ پسر 8 ســاله مشکوک به نظر می رسید و بررسی ها به 
دســتور بازپرس احمدی نژاد ادامه داشــت تا اینکه مرد جوانی به 
دادســرا رفت و مدعی شد که از طریق اخبار روزنامه متوجه مرگ 
پسرش شده است. او مدعی شد پسرش پس از طلاق شان به شدت 
افســرده شده و بارها از خودکشــی حرف زده بود، تا اینکه دست 

به خودکشــی زد. در حالی که مرد جوان چنین ادعایی داشــت 
تحقیقــات ادامه یافت تا اینکه بــار دیگر مرد جوان نانوا در مقابل 
بازپرس جنایی ایســتاد. بازپرس کــه از ابتدا به اظهارات این مرد 
شک کرده بود به تحقیقات تخصصی ادامه داد تا اینکه درنهایت او 

به قتل پسرش اعتراف کرد.
ایــن مــرد درحالی که به شــدت گرفتار عــذاب وجدان بود، 
گفت:پس از طلاق من و همســرم، پســرم مدام گریه می کرد و از 
اینکه مادرش را طلاق داده ام گلایه داشــت. برای همین به خاطر 
ناراحتی و عصبانیت تصمیم گرفتم او را بکشــم. روز حادثه نیز به 
بهانه گردش، پسرم را سوار موتورم کردم. وقتی به بالای پل رفتیم 
او را به پایین پرتاب کردم. بعد هم به دروغ به همسرم گفتم پسرمان 
از خانه فرار کرده است. عامل جنایت پس از اعتراف هولناک به قتل 

فرزندش بازداشت شد.

ریيس پليس آگاهی کرمان خبر داد:

خانم آبدارچی جاعل دو میلیاردی از آب درآمد
اعتراف پدر به پرت کردن پسر 8 ساله از بالای پل عابر

حراج اموال
آگهی حراج اموال منقول مرحله اول اصلاحیه آگهی منتشره روزنامه سیمای خبر 

شماره 19
پیرو آگهی منتشره در روزنامه سیمای خبر به شماره 19 - اجرای احکام حقوقی 
دادگستری زرند در نظر دارد در رابطه با پرونده اجرائی کلاسه 950602 و 950803 
مجید  علیه  محکوم  و  جعفر  فرزند  علیزاده  فائزه  خانم  له  محکوم  بین  مطروحه 
شورای  سوی  از  صادره  های  دادنامه  اجرای  راستای  در  عباس  فرزند  پورمیرزایی 
حل اختلاف شماره 8 زرند جلسه مزایده به شرح اموال ذیل متعلق به محکوم علیه 
را به قیمت پایه کارشناسی با حضور نماینده محترم دادسرا در روز دوشنبه مورخ 
95/7/19 رأس ساعت 11 صبح در محل دفتر اجرای احکم حقوقی جهت استیفای 
بدهی محکوم علیه برگزار نماید. لذا متقاضیان خرید می توانند پنج روز قبل از مزایده 
ضمن بازدید از پوشاک توقیفی پیشنهادات خود را در پاکت لاک و مهر شده تحویل 
اجرای احکام نموده و رسید اخذ نمایند جلسه مزایده در مورخ 95/7/19 برگزار و 
شروع مزایده از قیمت پایه کارشناسی خواهد بود. ضمناً ده درصد مبلغ پیشنهادی 
فی المجلس و مابقی در موعد مقرر از برنده مزایده اخذ خواهد شد. خرید به صورت 

شفاهی نیز در جلسه آزاد می باشد.
شرح اموال:

1 - تونیک زنانه 50 عدد 10/000/000ریال
2 - بلوز زنانه 100 عدد 10/000/000ریال

3 - جوراب شلواری 100 عدد 10/000/000ریال
4 - شال و روسری 600 عدد 60/000/000ریال

5 - بلوز تک بچه گانه 200 عدد 16/000/000ریال
6 - تاپ و تی شرت 30 عدد 27/000/000ریال

7 - شلوار لی بزرگ 20 عدد 6/000/000ریال
8 - شلوار لی زنانه 19 عدد 3/800/000ریال

9 - ساپورت زنانه 58 عدد 5/800/000ریال            
 م/الف159 

مدیر دفتر اجرای احکام حقوقی دادگستری زرند - حسینی 

دادخواست وقت رسیدگی
خواهان آقای سیداحمدجعفری با وکالت محمدرضا متصدی زرندی دادخواستی به 
طرفیت خواندگان کلیه مالکین قانونی چاه دوازده امام واقع در روستای همت آباد به 
خواسته اثبات مالکیت نسبت به 5/28 سهم از 192 سهم چاه صاحب الزمان واقع 
در همت آباد و خلع ید تقدیم دادگاه های عمومی شهرستان زرند نموده که جهت 
رسیدگی به شعبه دوم دادگاه عمومی )حقوقی( دادگستری شهرستان زرند واقع در 
استان کرمان - شهرستان زرند - میدان فردوسی - دادگستری شهرستان زرند - 
کدپستی 7761653389 تلفن: 03433422442 - 03433425101 ارجاع و به 
کلاسه 9409983437200469 )بایگانی 940599( ثبت گردیده که وقت رسیدگی 
آن 1395/8/18 ساعت 11 صبح تعیین شده است. به علت مجهول المکان بودن 
خواندگان و درخواست خواهان و به تجویز ماده 73 قانون آیین دادرسی دادگاه های 
عمومی و انقلاب در امور مدنی و دستور دادگاه مراتب یک نوبت در یکی از جراید 
کثیرالانتشار آگهی می شود تا خوانده پس از نشر آگهی و اطلاع از مفاد آن به دادگاه 
مراجعه و ضمن اعلام نشانی کامل خود نسخه دوم دادخواست و ضمائم را دریافت و 

در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی حاضر گردد. 
م/الف156

منشی شعبه دوم دادگاه عمومی )حقوقی( دادگستری شهرستان زرند 
مرتضی یزدان پناه

آگهی حصر وراثت 
دادخواست شماره  بشرح   6 دارای شناسنامه  علی  فرزند  آقای حسین ضیاءالدینی 
9509983860200368 مورخ 95/7/4 توضیح داده شادروان محمدرضا ضیاءالدینی 
فرزند حسین به شناسنامه 462 در تاریخ 95/6/10 در شهر سراوان فوت شده و وراثت 

منحصر حین الفوت وی عبارتند از:
1 - حسین ضیاءالدینی دشتخاکی فرزند علی تاریخ تولد 1332 شماره شناسنامه 

6 صادره از زرند پدر متوفی
2 - بهجت ضیاءالدینی دشتخاکی فرزند علی تاریخ تولد 1336 شماره شناسنامه 

5 صادره از زرند مادر متوفی
3 - زهرا ضیاءالدینی دشتخاکی فرزند سیف ا... تاریخ تولد 1374 شماره شناسنامه 

30802150354 صادره از زرند همسر متوفی
شماره   1393 تولد  تاریخ  محمدرضا  فرزند  دشتخاکی  ضیاءالدینی  مهدیس   -  4

شناسنامه 3080685237 صادره از زرند فرزند متوفی
لذا مراتب یک نوبت در روزنامه های کثیرالانتشار محلی آگهی می شود چنانچه کسی 
اعتراض دارد یا وصیت نامه ای از متوفی نزد اشخاصی باشد ظرف مدت یک ماه از 
نشر آگهی به شورای حل اختلاف تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد و هر 
وصیتنامه ای جز رسمی و سری که بعد از این موعد ابراز شود از درجه اعتبار ساقط 

است.م/الف160
دفتر شورای حل اختلاف شماره 2 شهرستان زرند- پورحاتمی 

آگهی حصر وراثت 
آقای وحید ایرانمنش زرندی فرزند احمد دارای شناسنامه 3080099869 بشرح 
دادخواست شماره 400489/95 مورخ 95/7/3 توضیح داده شادروان طیبه حسینی 
فرزند سیدعلی به شناسنامه 3090867184 در تاریخ 95/6/19 در شهر زرند فوت 

شده و وراثت منحصر حین الفوت وی عبارتند از:
1 - سیدعلی حسینی فرزند سیدمرتضی به شناسنامه شماره 3 متولد 1339 پدر 

متوفی
2 - شهربانو حسن زاده فرزند غلامرضا به شناسنامه شماره 10 متولد 1340 مادر 

متوفی
3 - وحید ایرانمنش زرندی فرزند احمد به شناسنامه 3080099869 متولد 1370 

همسر متوفی
روزنامه های کثیرالانتشار محلی آگهی می شود چنانچه  نوبت در  لذا مراتب یک 
کسی اعتراض دارد یا وصیت نامه ای از متوفی نزد اشخاصی باشد ظرف مدت یک 
ماه از نشر آگهی به شورای حل اختلاف تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد و 
هر وصیتنامه ای جز رسمی و سری که بعد از این موعد ابراز شود از درجه اعتبار 

ساقط است. م/الف157
دفتر شورای حل اختلاف شماره 4 شهرستان زرند

آگهی ابلاغ دادخواست و وقت دادرسی
خواهان: آقای مجید مومنی فرزند ماشاا... آدرس زرند - ریحانشهر خیابان امام جنب 

بانک ملی     خوانده: آقای عباس قاسمی مجهول المکان
آقای مجید مومنی فرزند ماشاا... دادخواستی به خواسته بالا به طرفیت خوانده آقای 
عباس قاسمی فرزند .... به این شورا تقدیم که به کلاسه 950332 شورای حل اختلاف 
6 ثبت و برای روز 95/8/4 ساعت 15عصر تعیین وقت رسیدگی گردیده از آنجایی که 
خوانده مجهول المکان اعلام گردیده لذا به تجویز ماده 73 قانون آیین دادرسی مدنی 
مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیرالانتشار محلی آگهی می گردد تا نامبرده ضمن 
اعلام آدرس دقیق خود در این شورا حاضر و در صورت تمایل جهت گرفتن نسخه 
ثانی دادخواست و ضمائم اقدام و در وقت رسیدگی هم حاضر گردد والا برابرمقررات 

رسیدگی و تصمیم مقتضی اتخاذ می گردد. م / الف 163
دبیر شورای حل اختلاف 6 زرند- هانیه رحمانی 

اجرائیه
مشخصات محکوم له: سیدمحمد مختاری فرزند سیدعبدا... به نشانی کرمان - زرند 

- خیابان خرمشهر کوچه 4 پلاک 5
مشخصات محکوم علیه: مدیرشرکت سلامت طب زاهد به نشانی مجهول المکان

محکوم به: 
بسمه تعالی

مربوطه  دادنامه  شماره  و  شماره  به  مربوطه  حکم  اجرای  درخواست  موجب  به 
9509973860700206 محکوم علیه محکوم است به پرداخت مبلغ یکصد و شش 
میلیون و هفتصد هزار ریال بابت اصل خواسته و مبلغ یک میلیون و پانصد و هفتاد 
و پنج هزار ریال بابت هزینه دادرسی و خسارت تاخیر تادیه از تاریخ سررسید چک 
لغایت اجرای حکم طبق شاخص قیمت ها در حق خواهان صادر ضمناً مبلغ پنج 

میلیون و پانصد و سی و سه هزار ریال بابت نیم عشر دولت محکوم می باشد. 
مسوول دفتر شعبه شورای حل اختلاف شماره 7 شهرستان زرند - معصومه جعفری 

محمدآبادی
محکوم علیه مکلف است از تاریخ ابلاغ اجرائیه: 1 - ظرف ده روز مفاد آن را بموقع 
اجرا گذارد )ماده 34 قانون اجرای احکام مدنی( 2 - ترتیبی برای پرداخت محکومٌ 
به بدهد 3 - مالی معرفی کند که اجرا حکم و استیفا محکومٌ به از آن میسر باشد. 
چنانچه خود را قادر به اجرای مفاد اجراییه نداند باید ظرف سی روز کلیه اموال خود 
را شامل تعداد یا مقدار و قیمت همه اموال منقول و غیرمنقول ، به طور مشروح 
مشتمل بر میزان وجوه نقدی که به هر عنوان نزد بانک ها و موسسات مالی و اعتباری 
ایرانی یا خارجی دارد به همراه مشخصات دقیق حساب های مذکور و کلیه اموالی 
که او به هر نحو نزد اشخاص ثالث دارد و کلیه مطالبات او از اشخاص ثالث و نیز 
فهرست نقل و انتقالات و هر نوع تغییر دیگر در اموال مذکور از زمان یک سال قبل 
از طرح دعوای اعسار به ضمیمه دادخواست اعسار به مقام قضائی ارائه نماید والا به 
درخواست محکوم له بازداشت می شود )مواد 8 و 3 قانون نحوه اجرای محکومیت 
مالی 1394( 4 - خودداری محکوم علیه از اعلام کامل صورت اموال به منظور فرار 
از اجرای حکم، حبس تعزیری درجه هفت را در پی دارد. )ماده 34 قانون اجرای 
احکام مدنی و ماده 20 ق. م. ا و ماده 16 قانون نحوه اجرای محکومیت مالی 1394( 
5 - انتقال مال به دیگری به هر نحو با انگیزه فرار از ادای دین به نحوی که باقیمانده 
اموال برای پرداخت دیون کافی نباشد موجب مجازات تعزیری درجه شش یا جزای 
نقدی معادل نصف محکوم به یا هر دو مجازات می شود. )ماده 21 قانون نحوه اجرای 
محکومیت مالی 1394( 6 - چنانچه صورت اموال پس از مهلت سی روز ارائه شود 
آزادی محکومٌ علیه از زندان منوط به موافقت محکومٌ له یا تودیع وثیقه یا معرفی 
کفیل توسط محکومٌ علیه خواهد بود. )تبصره 1 ماده 3 قانون نحوه اجرای محکومیت 

مالی 1394(. م/الف164

اجرائیه
مشخصات محکوم له: سیدمحمد مختاری فرزند سیدعبدا... به نشانی کرمان - زرند 

- خیابان خرمشهر کوچه 4 پلاک 5
مشخصات محکوم علیه: شرکت ویرا ایمن بزرگمهربه نشانی مجهول المکان

محکوم به: 
بسمه تعالی

مربوطه  دادنامه  شماره  و  شماره  به  مربوطه  حکم  اجرای  درخواست  موجب  به 
9509973860700207 محکوم علیه محکوم است به پرداخت مبلغ سی و هفت 
میلیون ریال بابت اصل خواسته و مبلغ پانصد و بیست هزار ریال بابت هزینه دادرسی 
و خسارت تاخیر تادیه از تاریخ سررسید چک لغایت اجرای حکم طبق شاخص قیمت 
ها در حق خواهان ضمناً مبلغ یک میلیون و هشتصد و پنجاه هزار ریال بابت نیم 

عشر دولت محکوم می باشد. 
مسوول دفتر شعبه شورای حل اختلاف شماره 7 شهرستان زرند - معصومه جعفری 

محمدآبادی
محکوم علیه مکلف است از تاریخ ابلاغ اجرائیه: 1 - ظرف ده روز مفاد آن را بموقع 
اجرا گذارد )ماده 34 قانون اجرای احکام مدنی( 2 - ترتیبی برای پرداخت محکومٌ 
به بدهد 3 - مالی معرفی کند که اجرا حکم و استیفا محکومٌ به از آن میسر باشد. 
چنانچه خود را قادر به اجرای مفاد اجراییه نداند باید ظرف سی روز کلیه اموال خود 
را شامل تعداد یا مقدار و قیمت همه اموال منقول و غیرمنقول ، به طور مشروح 
مشتمل بر میزان وجوه نقدی که به هر عنوان نزد بانک ها و موسسات مالی و اعتباری 
ایرانی یا خارجی دارد به همراه مشخصات دقیق حساب های مذکور و کلیه اموالی 
که او به هر نحو نزد اشخاص ثالث دارد و کلیه مطالبات او از اشخاص ثالث و نیز 
فهرست نقل و انتقالات و هر نوع تغییر دیگر در اموال مذکور از زمان یک سال قبل 
از طرح دعوای اعسار به ضمیمه دادخواست اعسار به مقام قضائی ارائه نماید والا به 
درخواست محکوم له بازداشت می شود )مواد 8 و 3 قانون نحوه اجرای محکومیت 
مالی 1394( 4 - خودداری محکوم علیه از اعلام کامل صورت اموال به منظور فرار 
از اجرای حکم، حبس تعزیری درجه هفت را در پی دارد. )ماده 34 قانون اجرای 
احکام مدنی و ماده 20 ق. م. ا و ماده 16 قانون نحوه اجرای محکومیت مالی 1394( 
5 - انتقال مال به دیگری به هر نحو با انگیزه فرار از ادای دین به نحوی که باقیمانده 
اموال برای پرداخت دیون کافی نباشد موجب مجازات تعزیری درجه شش یا جزای 
نقدی معادل نصف محکوم به یا هر دو مجازات می شود. )ماده 21 قانون نحوه اجرای 
محکومیت مالی 1394( 6 - چنانچه صورت اموال پس از مهلت سی روز ارائه شود 
آزادی محکومٌ علیه از زندان منوط به موافقت محکومٌ له یا تودیع وثیقه یا معرفی 
کفیل توسط محکومٌ علیه خواهد بود. )تبصره 1 ماده 3 قانون نحوه اجرای محکومیت 

مالی 1394(. م/الف165
اجرائیه

مشخصات محکوم له: سیدمحمد مختاری فرزند سیدعبدا... به نشانی کرمان - زرند 
- خیابان خرمشهر کوچه 4 پلاک 5

ایرانیان  ابنیه سازان صبا گستر  مشخصات محکوم علیه: عسکر برادر مدیر شرکت 
به نشانی مجهول المکان

محکوم به: 
بسمه تعالی

مربوطه  دادنامه  شماره  و  شماره  به  مربوطه  حکم  اجرای  درخواست  موجب  به   
9509973860700209 محکوم علیه محکوم است به پرداخت مبلغ بیست و چهار 
میلیون ریال بابت اصل خواسته و مبلغ سیصد و سی و پنج هزار ریال بابت هزینه 
اجرای حکم طبق  لغایت  تاریخ سررسید چک  از  تادیه  تاخیر  و خسارت  دادرسی 
شاخص قیمت ها در حق خواهان صادر ضمناً مبلغ یک میلیون و دویست هزار ریال 

بابت نیم عشر دولت محکوم می باشد. 
مسوول دفتر شعبه شورای حل اختلاف شماره 7 شهرستان زرند - معصومه جعفری 

محمدآبادی
محکوم علیه مکلف است از تاریخ ابلاغ اجرائیه: 1 - ظرف ده روز مفاد آن را بموقع 
اجرا گذارد )ماده 34 قانون اجرای احکام مدنی( 2 - ترتیبی برای پرداخت محکومٌ 
به بدهد 3 - مالی معرفی کند که اجرا حکم و استیفا محکومٌ به از آن میسر باشد. 
چنانچه خود را قادر به اجرای مفاد اجراییه نداند باید ظرف سی روز کلیه اموال خود 
را شامل تعداد یا مقدار و قیمت همه اموال منقول و غیرمنقول ، به طور مشروح 
مشتمل بر میزان وجوه نقدی که به هر عنوان نزد بانک ها و موسسات مالی و اعتباری 
ایرانی یا خارجی دارد به همراه مشخصات دقیق حساب های مذکور و کلیه اموالی 
که او به هر نحو نزد اشخاص ثالث دارد و کلیه مطالبات او از اشخاص ثالث و نیز 
فهرست نقل و انتقالات و هر نوع تغییر دیگر در اموال مذکور از زمان یک سال قبل 
از طرح دعوای اعسار به ضمیمه دادخواست اعسار به مقام قضائی ارائه نماید والا به 
درخواست محکوم له بازداشت می شود )مواد 8 و 3 قانون نحوه اجرای محکومیت 
مالی 1394( 4 - خودداری محکوم علیه از اعلام کامل صورت اموال به منظور فرار 
از اجرای حکم، حبس تعزیری درجه هفت را در پی دارد. )ماده 34 قانون اجرای 
احکام مدنی و ماده 20 ق. م. ا و ماده 16 قانون نحوه اجرای محکومیت مالی 1394( 
5 - انتقال مال به دیگری به هر نحو با انگیزه فرار از ادای دین به نحوی که باقیمانده 
اموال برای پرداخت دیون کافی نباشد موجب مجازات تعزیری درجه شش یا جزای 

نقدی معادل نصف محکوم به یا هر دو مجازات می شود. )ماده 21 قانون نحوه اجرای 
محکومیت مالی 1394( 6 - چنانچه صورت اموال پس از مهلت سی روز ارائه شود 
آزادی محکومٌ علیه از زندان منوط به موافقت محکومٌ له یا تودیع وثیقه یا معرفی 
کفیل توسط محکومٌ علیه خواهد بود. )تبصره 1 ماده 3 قانون نحوه اجرای محکومیت 

مالی 1394(. م/الف166

اجرائیه
مشخصات محکوم له: سیدمحمد مختاری فرزند سیدعبدا... به نشانی کرمان - زرند 

- خیابان خرمشهر کوچه 4 پلاک 5
زرند   - کرمان  نشانی  به  حمید  فرزند  باقریان  فرید  علیه:  محکوم  مشخصات 

مجهول المکان
محکوم به: 
بسمه تعالی

مربوطه  دادنامه  شماره  و  شماره  به  مربوطه  حکم  اجرای  درخواست  موجب  به 
و  یکصد  مبلغ  پرداخت  به  است  محکوم  علیه  محکوم   9509973860700208
بیست و پنج میلیون ریال بابت اصل خواسته و مبلغ یک میلیون و هشتصد و پنجاه 
هزار ریال بابت هزینه دادرسی و خسارت تاخیر و تادیه همچنین مبلغ شش میلیون 

و دویست و پنجاه هزار ریال بابت نیم عشر دولت محکوم می باشد. 
متصدی امور دفتری شورای حل اختلاف شماره 7 شهرستان زرند - مریم ایرانمنش

قاضی شورا علی اکبر عباسی تبار
محکوم علیه مکلف است از تاریخ ابلاغ اجرائیه: 1 - ظرف ده روز مفاد آن را بموقع 
اجرا گذارد )ماده 34 قانون اجرای احکام مدنی( 2 - ترتیبی برای پرداخت محکومٌ 
به بدهد 3 - مالی معرفی کند که اجرا حکم و استیفا محکومٌ به از آن میسر باشد. 
چنانچه خود را قادر به اجرای مفاد اجراییه نداند باید ظرف سی روز کلیه اموال خود 
را شامل تعداد یا مقدار و قیمت همه اموال منقول و غیرمنقول ، به طور مشروح 
مشتمل بر میزان وجوه نقدی که به هر عنوان نزد بانک ها و موسسات مالی و اعتباری 
ایرانی یا خارجی دارد به همراه مشخصات دقیق حساب های مذکور و کلیه اموالی 
که او به هر نحو نزد اشخاص ثالث دارد و کلیه مطالبات او از اشخاص ثالث و نیز 
فهرست نقل و انتقالات و هر نوع تغییر دیگر در اموال مذکور از زمان یک سال قبل 
از طرح دعوای اعسار به ضمیمه دادخواست اعسار به مقام قضائی ارائه نماید والا به 
درخواست محکوم له بازداشت می شود )مواد 8 و 3 قانون نحوه اجرای محکومیت 
مالی 1394( 4 - خودداری محکوم علیه از اعلام کامل صورت اموال به منظور فرار 
از اجرای حکم، حبس تعزیری درجه هفت را در پی دارد. )ماده 34 قانون اجرای 
احکام مدنی و ماده 20 ق. م. ا و ماده 16 قانون نحوه اجرای محکومیت مالی 1394( 
5 - انتقال مال به دیگری به هر نحو با انگیزه فرار از ادای دین به نحوی که باقیمانده 
اموال برای پرداخت دیون کافی نباشد موجب مجازات تعزیری درجه شش یا جزای 
نقدی معادل نصف محکوم به یا هر دو مجازات می شود. )ماده 21 قانون نحوه اجرای 
محکومیت مالی 1394( 6 - چنانچه صورت اموال پس از مهلت سی روز ارائه شود 
آزادی محکومٌ علیه از زندان منوط به موافقت محکومٌ له یا تودیع وثیقه یا معرفی 
کفیل توسط محکومٌ علیه خواهد بود. )تبصره 1 ماده 3 قانون نحوه اجرای محکومیت 

مالی 1394(. م/الف167

آگهی حراج اموال منقول
اجرای احکام حقوقی دادگستری زرند در نظر دارد در رابطه با پرونده اجرائی کلاسه 
ابراهیم ایزدی در  950600 مطروحه بین محکوم له علی سلطانی و محکوم علیه 
راستای اجرای دادنامه شماره 9409973437100983 صادره از سوی شعبه اول 
دادگاه حقوقی زرند جلسه مزایده اموال منقول متعلق به محکوم علیه را با حضور 
در  صبح  ساعت11  رأس   95/7/18 مورخ  یکشنبه  روز  در  دادسرا  محترم  نماینده 
محل دفتر اجرای احکام حقوقی جهت استیفای بدهی محکوم علیه برگزار نماید لذا 
متقاضیان خرید می توانند پنج روز قبل از مزایده ضمن بازدید و ملاحظه مدارک 
ملک پیشنهادات خود را در پاکت لاک و مهر شده تحویل اجرای احکام نموده و 
رسید اخذ نمایند جلسه مزایده در مورخ 95/7/18 برگزار و شروع مزایده از قیمت 
پایه کارشناسی خواهد بود. ضمناً ده درصد مبلغ پیشنهادی فی المجلس و مابقی در 
موعد مقرر از برنده مزایده اخذ خواهد شد. خرید به صورت شفاهی نیز در جلسه 

آزاد می باشد.
شرح اموال: 

1 - موتورسیکلت همتاز 125 بی کلاج مدل 1393 صفر به قیمت 25/000/000 
ریال

2 - موتورسیکلت هوندا 150 مدل 1393 صفر به قیمت 20/000/000 ریال
قیمت  به  شده  استفاده  35درصد  با   1393 مدل  هوندا  موتورسیکلت   -  3

13/000/000ریال
4 - موتورسیکلت طرح هوندا 125 فرزام مدل 1392 سه چرخ دست ساز صفر به 

قیمت 21/000/000ریال
5 - موتورسیکلت طرح هوندا 125 فرزام مدل 1392 صفر سه چرخ دست ساز به 

قیمت 22/000/000 ریال
م/الف163 

مدیر دفتر اجرای احکام مدنی دادگستری زرند - حسینی
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ِّکَ  رَب إلِیَ   ارْجِعِی  المُْطْمَئِنَّةُ*  النَّفْسُ  یاأیََّتُهَا 
رْضِیَّه)27 و 28 / فجر( رَاضِیَه مَّ

ترجمه: ای جان آرام گرفته و اطمینان یافته! 
به سوی پروردگارت در حالی که از او خشنودی و 

او هم از تو خشنود است، باز گرد.
تفسیر: دل آرام و نفس مطمئنه، با ذکر خدا 
به دست می آید. »الا بذکرالّل تطمئنّ القلوب« و 

بهترین ذکر خدا نماز است. »اقم الصلوة لذکری«
راضی بودن و مرضی بودن، نشانه نفس مطمئنه 

است که او از خدا راضی است و خدا نیز او او راضی 
است.

از امام صادق)ع( سوال شد که آیا مومن از جان 
دادن خود راضی است؟ حضرت فرمود: در لحظه 
اول راضی نیست ولی فرشته قبض روح به او دلداری 
می دهد که من از پدر به تو مهربان ترم، چشمت را 
باز کن. او باز می کند و پیامبر و علی و فاطمه و 
را  علیهم السلام  امامان  سایر  و  حسین  و  حسن 
می بیند. فرشته می گوید: اینان دوستان تو هستند. 

و  می شود  راضی  این صحنه  دیدن  با  هم  مومن 
خطاب »یا ایتها النفس المطمئنه« را می شنود.

منظور از نفس در اینجا همان روح آدمی است 
و تعبیر به مطمئنه اشاره به آرامشی است که در 

پرتو ایمان پیدا و حاصل شده است.
الهی  چنین نفسی هم اطمینان به وعده های 
دارد، و هم به راه و روشی که برگزیده، مطمئن 
است، هم در اقبال دنیا و هم در ادبار دنیا، هم در 
طوفان ها، و هم در حوادث و بلاها، و از همه بالاتر 
در آن هول و وحشت و اضطراب عظیم قیامت نیز 
آرام است. منظور از بازگشت به سوی پروردگار به 
عقیده جمعی از مفسران بازگشت به ثواب و رحمت 

او است، ولی بهتر آن است که گفته شود بازگشت 
به سوی خود او است، یعنی در جوار قرب او جای 
و  مکانی  نه  روحانی  و  معنوی  بازگشتی  گرفتن، 
جسمانی. تعبیر به راضیه به خاطر آن است که تمام 
وعده های پاداش الهی را بیش از آنچه تصور می کرد 
قرین واقعیت می بیند، و آنچنان فضل و رحمت خدا 
شامل حال او می گردد که یکپارچه رضا و خشنودی 
می شود و اما تعبیر به مرضیه به خاطر این است که 
مورد قبول و رضای دوست واقع شده است. چنین 
بنده ای، با چنان اوصاف و با رسیدن به مقام رضا 
و تسلیم کامل، حقیقت عبودیت را که گذشتن از 
همه چیز در طریق معبود است دریافته، و در سلک 

بندگان خاص خدا گام نهاده و مسلما جایی جز 
بهشت برای او نیست.

منبع: تفاسیر نور و نمونه

::: |فرهنــگ| :::
ایصاحبنفسمطمئنه!

در محضر قرآن

شهردار کرمان:
چهار فرهنگسرای بزرگ در کرمان 

احداث می شود

شــهردار کرمان از راه اندازی چهار فرهنگسرای بزرگ 
با کمک خیران در کرمان در آینده ای نزدیک خبر داد.

علــی بابایــی در آیین تجلیل از ســادات شــاغل در 
شــهرداری کرمــان گفــت: علیرغم رکــود اقتصادی و 
مشکلات مالی، پروژه های عمرانی بزرگی در شهر کرمان 
تعریف شــده که امیدواریم بتوانیم بــا کمک یکدیگر و 
مشــارکت مردم، از گردنه  توسعه  شهر کرمان عبور کرده 

و مسیر توسعه را با سرعت طی کنیم.
وی با اشــاره به افتتاح ســه خانه  فرهنگ شهرداری 
کرمــان در هفته های گذشــته گفــت: در آینده  نزدیک 
فرهنگ ســرای خواجه اتابک افتتاح خواهد شــد؛ ضمن 
این که تا یک ماه آینده نیز فرهنگ ســرای قمربنی هاشم 

در شهرک بنی هاشم به بهره برداری خواهد رسید.
بابایی افزود: در تلاش هســتیم با استفاده از ظرفیت 
خیران، چهار فرهنگ ســرای بزرگ در چهار نقطه از شهر 

کرمان راه اندازی شود.
وی از شهر به  عنوان یک موجود زنده یاد کرد و با بیان 
این که شهر بدون حضور مردم ارزشی ندارد، تصریح کرد: 
در راســتای انجام برنامه های فرهنگی، افزایش مشارکت 
مردم با شهرداری از طریق فرهنگ سازی، از اولویت های 

شهرداری کرمان است.

امام جمعه زرند:
زرند پایتخت کتاب ایران می شود

امــام جمعه زرند در جلســه شــورا فرهنگی عمومی 
این شهرســتان با اشــاره به موضوع زرند پایتخت کتاب، 
با تمســک به آیات و روایات اظهارداشــت: کتاب غذای 
روح انسان است. حجت الاســلام ابراهیمی تصریح کرد: 
اینکه زرند پایتخت کتاب بشود بسیار کار جالب و زیبایی 
است، بنده از کسانی که زمینه این عمل را فراهم آوردند، 
قدردانی می کنم. واقعا کتاب، غذای روح اســت و همین 
طور که جســم انســان نیاز به غذا، آب و هوا برای رشــد 
کردن دارد روح انســان هم برای رشد و تکامل کامل نیاز 

به غذا دارد که کتاب بهترین تغذیه روح است.
وی افزود: همه ادیان الهی به خصوص اسلام سفارش 
زیادی به کتابخوانی و علم آموزی دارند ولی متاسفانه ما از 
نعمت کتاب استفاده نمی کنیم و وقتمان را بیهوده صرف 
می کنیــم. امام جمعه زرند با اشــاره به اختصاص زمانی 
برای مطالعه کتاب توســط رهبر انقلاب و توجه ایشــان 
به کتاب خوانی گفت: باید همه ما ایشان را سرلوحه خود 
قــرار دهیم و امــر ولی را اطاعت کنیم و وقتمان را صرف 
کتــاب خواندن کنیم. وی تصریح کرد: باید در همه جای 
شهرمان کتابخانه سیار داشته باشیم تا مردم به خصوص 
قشر دانشجو استفاده کنند و فرهنگ کتابخوانی گسترش 

پیدا کند.

با حضور استاندار کرمان؛
از کتاب »پند پدر پهلوان« عطا احمدی 

رونمایی شد
با حضور استاندار کرمان و نماینده ولی فقیه در استان 
از کتاب »پند پدر پهلوان«، به نویســندگی عطا احمدی، 

خیر معروف مدرسه ساز کرمانی رونمایی شد.
همچنین در این مراسم مدرسه خیرساز، بانو »فاطمه 
متقی« والده حجت الاســلام والمســلمین سیدمحمود 
دعایی افتتاح شــد. مدیرکل آموزش و پرورش اســتان 
کرمان در این مراســم، با اشــاره به اینکه این مدرسه با 
کمک حجت الاســلام دعایی و همت پهلوان عطا احمدی 
ســاخته شده است، گفت: مکان کار خیر فراوان است اما 
هیچ امر خیری که همچون صدقه جاریه اســت، بهتر از 

ساخت مدرسه نیست.
محســن بیگی با تاکید بر اینکه ارتقا ســطح دانش و 
بینش مردم اهمیت ویژه ای دارد و امروز صدای همه امور 
خیر از مدرســه شنیده می شود، خاطرنشان کرد: مدرسه 
اهمیت ویژه ای در جامعه دارد، به شکلی که اگر بخواهیم 
به آینده کشــور پی ببریــم می توان آن را در آینده فعلی 
مدارس دید. وی با اشــاره به اینکه اگر به توسعه کودکان 
توجه نشود، توسعه در کودکی خواهد ماند، افزود: این بنا 
طی مدت یک سال توســط پهلوان عطا احمدی، الگوی 
اصلاح و تربیت احداث شــده و امید می رود این فرهنگ 
در جامعه گسترش یابد. مدیرکل آموزش و پرورش استان 
کرمان با بیان اینکه اســتاندار کرمان نیز در زمره خیرین 
مدرسه ســاز می باشد، یادآور شــد: مدرسه ای که توسط 
اســتاندار کرمان در مهرماه ســال گذشته در شهرستان 
بم کلنگ زنی شــد، تا ماه های آتی آمــاده بهره برداری و 

افتتاح می باشد.
محســن بیگی به آغاز ســال تحصیلی و بازگشــایی 
مدارس در استان کرمان اشاره کرد و افزود: هیچ حرکت 
اجتماعی مشــابه بازگشایی مدارس و آغاز سال تحصیلی 
نیســت لذا حضور مســوولین در مدارس، ارزش دادن به 

نسل آینده است.

:::::::::::::::::::: |خــبر | :::::::::::::::::::::

آینده ما - گروه فرهنگ: آغاز سال تحصیلی 
بــرای برخــی دانش آموزان آغاز فصلــی دیگر از 
زندگی اســت، این دانش آموزان که ســال پایانی 
تحصیل خود را شــروع می کنند باید خود را برای 
رویارویی با غول کنکور آماده کنند. مرحله ای که 
شاید از نخستین روزهای تحصیل در اولین مقطع 
تحصیلی با آن آشــنا می شوند و با گذشت سال ها 
اضطراب و مهم بودن آن را بیشتر درک می کنند. 
مرحله ای که متاسفانه یا خوشبختانه تعیین کننده 

زندگی آینده آن هاست.
تعدادی از دانش آموزانی که تابستان آینده قرار 
است در آزمون ورودی دانشگاه ها شرکت کنند از 
همین ابتدای ســال به فکر شرکت در کلاس های 
خــاص و مطالعــه دروس خود هســتند. آن ها از 
همان ابتدا ساعت های شبانه روز خود را با اشکال 
مختلــف برنامه ریــزی کرده و یــا در کلاس های 

معروف به کلاس تست زنی و... شرکت می کنند.
امــا اینکه چه نــوع مطالعه ای مفیــد بوده و 
می تواند این دانش آموزان را به نتیجه بهتر برساند 
را باید کارشناسان حوزه مشاوره تحصیلی بگویند.
یکی از این کارشناســان مدیر و موسس مرکز 
تخصصی مشــاوره تحصیلی تیزهوشان و سرگروه 

مشاورین استان کرمان است.

کنکور محک زدن مهارت 
دانش آموز است

ضیــاء میرزارحمانی در گفت وگو با آینده ما در 
خصوص تفاوت بین کنکور و مدرسه و آزمون های 
آن می گویــد: در مدرســه آزمون ها با قصد محک 
زدن میزان یادگیری و پیشــرفت دانش آموز انجام 
می شــود اما آزمــون کنکور محــک زدن مهارت 

دانش آموز است. 
وی بــا بیان اینکه هر کس که یادگیری خوبی 
در مدرســه داشــته باشــد نمره بهتری می گیرد 
افزود: قرار نیست کسی که در مدرسه نمره خوب 
می گیرد در کنکور نیز موفق شود زیرا ممکن است 
مهارت کافی را برای آزمون کنکور نداشته باشد. 
میرزارحمانی با اشــاره بــه اهمیتی که کنکور 
نــزد خانواده ها دارد اظهار کــرد: هیچ جای دنیا 
نمی توان مهارت لازم برای کاری را یاد گرفت بلکه 
مهارت با وقت گذاشــتن و تمرین و تکرار حاصل 
می شــود. مشاور تحصیلی تیزهوشان تصریح کرد: 
دانش آمــوز در این جریان تعیین کننده اســت و 
باید در مدرسه و کلاس برای فهمیدن درس وقت 

کافی بگذارد.
مهارت کافی یعنی تست زنی با 

سرعت بالا
در جریــان آزمون کنکور، نقش والدین بســیار 
تعیین کننده و حتــی در پاره ای موارد تهدیدکننده 
می شود. گاهی والدین با رفتارها و برخوردهای خاص 
خــود انتظارات را از دانش آمــوز بالا می برند که این 

مساله می تواند نتیجه عکس داشته باشد.
میرزارحمانــی نیــز در این زمینــه اعتقاد دارد: 
والدین دنبال این هســتند تــا دانش آموز در کنکور 
نتیجــه بگیــرد، لذا گزینه تســت زنی را به شــدت 
پیگیری می کنند و اغلب آموزشــگاه های آزاد نیز در 
جامعه اسم کلاس های خود را با محوریت تست زنی 
انتخاب می کنند تــا خانواده ها را جذب کنند اما در 
واقع آموخته های مدرســه  را به شــیوه دیگر برای 
دانش آموز تکرار می کنند. وی تصریح کرد: خانواده ها 
برای اینکه بتوانند این شیوه های تست زنی و سرعت 
در کار، که لازمه جلسه کنکور است را به دانش آموز 
یاد بدهند باید به وی تمرین تست زنی را بعد از تسلط 
کافی بر مباحث کتاب های درسی توصیه کنند. این 
کارشناس مشــاوره تخصصی همچنین اظهار کرد: 
زمانی شــما به مهارت کافی برای شرکت در جلسه 
کنکور دست یافته اید که در تست زنی سرعت بالایی 
داشته باشید، آن وقت می توان امید به کسب  نتیجه 
داشت. میرزارحمانی افزود: بعضا والدین دانش آموزان 
شرکت در آزمون های کنکوری و کلاس های کنکور را 

به مدرسه و کتاب درسی ترجیح می دهند.
وی تاکید کــرد: یکی از مهم تریــن تفاوت های 
کنکور با مدرســه این اســت که حجم ســوالات در 
آزمون کنکور نســبت به آزمون های مدرسه، بیشتر 

و زمان پاسخگویی کوتاه تر است.

برای کنکور باید اطلاعات را به 
حافظه بلند مدت سپرد 

از ســوی دیگر گاهی خانواده ها با برنامه ریزی 
اشتباه ســبب عدم موفقیت دانش آموز می شوند. 
کلاس هــای متعدد کنکــور با اســاتید متفاوت، 
بی توجهــی به زمان اســتراحت و تفریح و توقعات 
زیاده از حد گاهــا حتی باعث ایجاد تنش در بین 
اعضای خانواده با دانش آموز می شــود به گونه ای 
که در نهایت در جلســه کنکور، استرس و نگرانی 
از عدم نتیجه، باعث فراموش شدن کل آموخته ها 
می شود. مشاور تیزهوشان آموزش و پرورش استان 

کرمان اعتقاد دارد: یادگیری در مدرسه در حافظه 
کوتاه مدت ماندگار می شــود اما برای کنکور باید 
اطلاعــات و مطالعات را به حافظه بلند مدت برد و 

مرتبا آن ها را مرور کرد تا به نتیجه رسید.
وی گفت: بــا توجه به زمان محدود دانش آموز 
در جلسه کنکور، داوطلب باید با تست زنی و انجام 

آزمون از خود، سرعتش را بالا ببرد.
وی در خصوص نوع مرور و خلاصه نویسی برای 
کنکور نیــز اظهار کرد: خلاصه بــرداری در حین 
مطالعــه برای کنکور از اهمیــت بالایی برخوردار 
اســت و بهتر اســت دانش آموز مرور درس ها را با 
قوانین آن یاد بگیرد مثلا درس امروز را فردا برای 
بــار اول مرور کند، مــرور دوم وی یک هفته بعد، 
مرور ســوم یک ماه بعد و مرور چهارم سه ماه بعد 
خواهــد بود. به این ترتیب مطلب خوانده شــد تا 

زمان آزمون کنکور در ذهن فرد باقی می ماند. 
میرزارحمانــی با بیان اینکــه برای موفقیت در 
کنکور، دانش آموز اول باید کتاب درســی را خوب 
بفهمد، گفت: برای این کار باید کتب درسی مرتبا 
خوانــده شــود تا فهم کافی از آن حاصل شــود و 
سپس به تســت زنی نمونه سوالات کنکور بپردازد 
و در عین حال خلاصه نویســی و زمان های مرور را 

نیز رعایت کند.
وی تاکید کرد: میانگین کل کلاس های درسی 
و کنکوری دانش آموز نباید از30 ســاعت در هفته 
بیشتر شود و در روز جمعه یا پایان هفته باید زمانی 
را به تفریح فیزیکی و جســمانی اختصاص دهد تا 

مغز برای هفته دیگر آماده شود.

برای نتیجه بهتر از مشاور کمک بگیرید
یک مشــاور تحصیلی و دبیــر کنکور دیگر نیز در 
گفت وگو با آینده ما اظهارداشــت: ســوالات کنکور   
خارج از منابع درســی نیست و لذا توصیه ما همیشه 
تســلط بر کتاب درســی اســت. حجت ا... خالویی 
تصریح کرد: دانش آموزی می تواند از تســت زنی و یا 
کلاس های با جنبه علمی اســتفاده کند که به کتاب 
درســی تسلط داشته باشد و آن را فهمیده باشد. وی 
یکی از اشــکالات والدین را استخدام معلم سر خانه 
برای کنکور فرزندشــان دانست و گفت: اگر قرار باشد 
معلم سر خانه از ابتدا، درس به درس و فصل به فصل 
بــا دانش آموز کار کند ایــن بحث، وقت دانش آموز را 
می گیرد. خالویی اظهار کرد: باید اشکالات درس را از 
معلم پرســید، اینکه از ابتدا و درس به درس با معلم 
خصوصی کار شــود ضعف بزرگی اســت. وی یکی از 
فرهنگ های اشــتباه کنکور در استان کرمان را معلم 
خصوصی داشــتن دانش آموزان کنکوری دانســت و 
افزود: در کنار مانوری که روی این مساله داده می شود 
نگاه خاص برخی موسسات کنکوری نیز بر این مساله 
صحه می گذارد. خالویی با تاکید بر چشم و هم چشمی 
برخی خانواده ها حتی در فرســتادن فرزندشــان به 
کلاس کنکور، گفت: در برخی اســتان ها کلاس های 
کنکور به این شــکل با معلم ســرخانه ارتباط ندارد، 
بلکه این کلاس ها توسط  آموزش و پرورش مدیریت 
می شود و بهترین دبیرها را برای پاسخ گویی به دانش 
آموز انتخاب می کنند. این مشاور، استرس وارد شدن 

به دانش آموز برای هزینه انجام شــده در صورت عدم 
قبولی را دیگر اشــتباه استفاده از کلاس های کنکور 
عنوان کرد و گفت: این مساله حتی در جلسه کنکور 
دانش آموز را با اســترس مضاعف روبه رو می کند. وی 
که خود نیز دبیر کلاس های کنکور است اظهارداشت: 
همیشــه به دانش آموزان برای زمان زیادی که برای 
آمدن به کلاس های کنکور از دســت می رود هشدار 
می دهیم. خالویی خاطرنشان کرد: اگر دانش آموز به 
نتیجه بهتر و  روش های تســت زنی با سرعت بالا نیاز 

دارد، می تواند از راهنمایی مشاور استفاده کند.

دانش آموزان با آگاهی حرکت کنند
وی با اشــاره به اینکه اگر کسی سوالی در کنکور 
پیدا کرد که در کتاب درسی نبود، می تواند به دیوان 
عدالت اداری شکایت کند، افزود: این اتفاق هیچ وقت 
رخ نمی دهد زیرا تمام ســوالات با این فرض مطرح 
می شود که دانش آموز در منطقه محروم و دانش آموز 
در بهترین نقطه کشــور بتوانند با استفاده از مطالعه 

منبعی به نام کتاب درسی به سوالات پاسخ دهند.
خالویــی ضمــن توصیه به والدین خاطرنشــان 
ســاخت: والدین باید در یک فضــای تعاملی، زمان 
مطالعــه دانش آمــوز را مدیریــت کنند تــا گرفتار 
تنش های احتمالی نشــوند و بیشتر توصیه می کنیم 
زمان بندی برای مطالعه را به دانش آموز واگذار کنند 
تا تنش به حداقل برسد. وی ادامه داد: به دانش آموز 
نیز توصیه می کنیم با آگاهی حرکت کند، شیوه درس 
خوانــدن دروس متفاوت را بداند و در صورت نیاز به 
رفع اشــکال، از دبیران پیش دانشگاهی خود کمک 
بگیرد. مشاور آموزشــی اداره کل آموزش و پرورش 
خاطرنشــان کرد: والدین و مشاورین هم باید کمتر 
دانش آموز را نصیحت کرده و صرفا با رفتار دوســتانه 

با وی برخورد کنند.

مانع استراحت دانش آموز 
کنکوری نشوید

خالویــی بــه برخی تنش هــای بیــن والدین و 
دانش آموزان اشاره کرد و گفت: در مواردی دانش آموز 
خواسته یک روز کامل را استراحت کند که مخالفت 
والدیــن و کنکوری بودن وی را گوشــزد کرده اند در 
حالی که باید بدانند اگر وی یک روز استراحت کند دو 
ماه آینده را به بهترین شکل استفاده می کند،  توصیه 
دارم گاهی که دانش آموز حوصله ندارد، درس نخواند 

ولی زمانی برای جبرانش بگذارد. 
این مشــاور تصریح کرد: زمان بندی برای کنکور 
و مطالعه بهتر، اکتســابی و تدریجی است با رعایت 
این مســاله اســترس نیز حذف شده و زمان مطالعه 
دانش آمــوز بهتر مدیریت می شــود. بــا رعایت این 
توصیه ها به نظر می رســد کنکور آن قدرها هم غول 
نباشــد که برخــی والدین و دانش آمــوزان را دچار 
اســترس و بحران عدم قبولــی می کند. برای نتیجه 
بهتر همیشه باید چشم اندازی برای آینده تعریف کرد 
و سپس از تجربه های دیگران نیز در رسیدن سریع تر 

و ایمن تر به مقصد استفاده کرد.

کنکوری های 96 حتما این مطلب را بخوانند؛

فهم کتب درسی در اولویت قرار دارد

مدیر کل ســازمان تبلیغات اســلامی 
استان کرمان گفت: در ماه محرم بیش از 
2 هزار و 700 روحانی و مبلغ از استان های 
قم و مشهد به سراسر استان اعزام می شوند. 
به گزارش فارس، حجت الاســلام مهدی 
عرب پور در حاشــیه مراســم گردهمایی 
اعضای هیات امنــای هیات های مذهبی 
شهرســتان جیرفت اظهار داشت: با توجه 
به نزدیکی ماه محرم جلســات هماهنگی 

این ماه در شهرســتان های اســتان برگزار و برنامه های این ماه با 
حضور مســوولان، مرور و به تبادل نظر گذاشته می شود. مدیر کل 
سازمان تبلیغات اسلامی استان کرمان با بیان اینکه یکی از مطالبات 
رهبری بحث پیگیری آسیب های اجتماعی و پیشگیری از آن است، 
افزود: امســال در برنامه های ماه محرم توجــه و برنامه ریزی برای 
پرداختن به بحث آسیب های اجتماعی از  اولویت ها است که با کمک 

روحانیان و مبلغان دینی در تکایا، مســاجد 
و هیات ها به این مهم پرداخته می شود. وی 
با اشــاره به بحث اقتصــاد مقاومتی گفت: 
روحانیــان و مبلغان در این مقوله می توانند 
نقش تاثیرگذاری داشــته باشند و جامعه را 
به سمت شغل های اقتصادی هدایت کنند.  
عرب پــور با بیان اینکه 2 هزار و 800 هیات 
مذهبی فعال در اســتان داریم، عنوان کرد: 
تمام هیات های مذهبی باید در سامانه طوبی 
ثبت نــام کننــد و از این پس تمام فعالیت هــا و گزارش های کاری 
هیات ها از طریق این ســامانه رصد و نظارت می شــود. وی گفت: 
در مــاه محرم بیش از 500 روحانی برای تبلیغ این ایام به مناطق 
جنوبی استان اعزام می شوند و در مجموع در استان کرمان بیش از 
2 هزار و 700 روحانی و مبلغ از اســتان های قم و مشهد به سراسر 

استان اعزام می شوند.

فرمانده ســپاه شهرستان زرند با اشاره به نقش جوانان در دفاع 
مقدس اظهارداشــت: جوانان انقلابی ایران اسلامی در دفاع مقدس 
که نماد عینی عاشورا بود رشادت های بی نظیری از خود به نمایش 
گذاشــتند و به  فرمان مولای خود لبیک گفتند و به آرزویشان که 

شهادت در راه خدا بود رسیدند.
 سرهنگ پاسدار عبدالمجید زمانی افزود: رزمندگان ما در هشت 
سال  دفاع مقدس از عاشورا الگو گرفتند چراکه دفاع مقدس نمونه 

واقعی و ملموس عاشورا بود. 
وی در ادامه با اشاره به نزدیک بودن ماه محرم و برپایی مراسم 
عزاداری سیدالشهداء)ع( گفت: بی شک فرهنگ عاشورا در ایجاد و 
تداوم انقلاب اسلامی و دفاع مقدس تاثیر فراوان داشته و به فرمایش 
حضرت امام خمینی)ره( ما هر چه داریم از محرم و صفر است و برای 
پی بردن به عمق تاثیر فرهنگ عاشورا در دفاع مقدس باید جلوه ها و 

یادگارهای دفاع مقدس را مطالعه و بررسی کرد. 
 زمانی تصریح کرد: با بررسی این گونه مصادیق و آثار به جا مانده 

از دفاع مقدس به این نتیجه می رســیم که جبهه های دفاع مقدس 
همچون چشــمه هایی بودند که از قله های مرتفع کربلا سرچشمه 
می گرفتند و همه ما وظیفه داریم این فرهنگ را در جامعه خصوصا 

محافل و مجالس امام حسین)ع( گسترش دهیم. 
وی افزود: شجاعت، رزمندگان، ایثار و فداکاري آن ها، بدون هیچ 
چشم داشــت مادي و تحمل سختي هاي جنگ نابرابر ما با دشمن، 
مرهون فرهنگ عاشــورایي بود و کربلاي جبهه ها پیوند عجیبي با 

کربلاي حسیني داشت.
فرمانــده ناحیه مقاومت بســیج ســپاه زرند گفــت: در مقابل 
هجمه هایی که استکبار جهانی با روش های گوناگون علیه ما به راه 
انداخته و تمام توان خود را به کار گرفته تا فرهنگ با ارزش ایثار و 
شهادت و مهدویت را در جامعه کم رنگ کند همه ما  امروز وظیفه 
داریم که این فرهنگ با ارزش وگنجینه تمام ناشــدنی را به همراه 
جهاد کبیر به نســل جوان جامعه وکسانی که حماسه باشکوه دفاع 

مقدس را درک نکرده اند آشنا کنیم. 

 مدیر کل سازمان تبليغات اسلامی کرمان خبر داد:

اعزام2700روحانیومبلغدرماهمحرمبهاستانکرمان
فرمانده سپاه شهرستان زرند: 

رزمندگاندرهشتسالدفاعمقدسازعاشوراالگوگرفتند

هر یک از روزهای دهه اول محرم به یک عنوان که غالبا نام شهدای 
کربلا اســت، مشهور گردیده و ستایش گران اهل بیت علیهم السلام با 
ذکر مصائب صاحب نام آن روز به عنوان مقدمه، عزای حضرت اباعبدا... 

الحسین)ع( را اقامه می نمایند.
 به گزارش مشــرق، بنا بر ســنت روضه خوانی معمــول، روز اول 
محرم روزی اســت که ذاکران اهل بیت)ع( به مساله ورود کاروان امام 
حسین)ع( به کربلا اشاره کرده و با خواندن اشعاری سوزناک به بیان 
زبان حال امام حســین)ع( در سرزمین نینوا می پردازند و در ادامه با 
اشــاره به وضعیت حرم اهل بیت)ع( در ابتدای ورود به کربلا با وجود 
مردانی شجاع و غیور، به مقایسه شرایط روز اول ورود با عصر عاشورا 
پرداخته و با ذکر مصیبت حضرت زینب)س( و اسارت کاروان اباعبدا...

)ع( بر غربت اهل بیت رسول خدا)ص( اشک ماتم می ریزند.

ورود به کربلا
بیشتر منابع، در گزارش های خود از روز پنج شنبه دوم محرم سال 
61 هجری، به عنوان روز ورود امام حســین)ع( و یارانش به کربلا یاد 
کرده اند. با این وجود گزارش دینوری را که روز ورود امام)ع( به کربلا 
را روز چهارشنبه اول محرم عنوان کرده است، نباید از نظر دور داشت.
پــس از توقفی کوتاه در منزلــگاه »البِیضه« امام)ع( و همراهانش 
ســوار بر مرکب شدند و با شتاب حرکت کردند تا اینکه نزدیک ظهر 
به سرزمین »نینوا« رسیدند، در این زمان سواری مسلح از دور پدیدار 
شد که کمانی بر شانه داشت و از کوفه می آمد؛ همه آمدن آن مرد را 
به نظاره نشستند تا اینکه نزدیک شد. سوار بی آنکه به امام حسین)ع( 
و اصحابش سلام کند، به حر و همراهانش سلام کرد و بعد نامه ای را 
به دســت حر داد. در این نامه ابن زیاد خطاب به حر نوشــته بود که: 
»چون نامه من به تو رســید و فرستاده من نزد تو آمد، بر حسین)ع( 

ســخت گیر، و او را فرود نیاور مگر در بیابان بی حصار و بدون آب! به 
فرســتاده ام دســتور داده ام از تو جدا نگردد تا خبر انجام دادن فرمان 

مرا بیاورد، والسلام.«
حــر خدمت امام حســین)ع( آمــد و نامه ابن زیــاد را برای آن 
حضــرت)ع( قرائت کرد، امام)ع( به او فرمود: بگــذار در »نینوا« و یا 
»غاضریه« و یا در شُــفَیّه فرود آییم.« حر گفت: ممکن نیســت، زیرا 

عبیدا...، این آورنده نامه را بر من جاسوس گمارده است!
زهیر گفت: به خدا ســوگند چنان می بینم که پس از این، کار بر 
ما سخت تر گردد، یابن رسول ا...)ص(! اکنون جنگ با این گروه]حر و 
یارانش[ برای ما آسان تر است از جنگ با آن هایی که از پی این گروه 
می آیند، به جان خودم سوگند که در پی اینان کسانی می آیند که ما را 
طاقت مبارزه با آن ها نیست. امام)ع( فرمود: درست می گویي اي زهیر؛ 
ولــي من آغازکننده جنگ نخواهم بود. زهیر گفت: در این نزدیکی و 
در کنار فرات، آبادی اســت که دارای اســتحکامات طبیعی است به 
گونه ای که فرات از همه طرف به آن احاطه دارد مگر از یک طرف. امام 
حسین)ع( فرمود: نام این آبادی چیست؟ عرض کرد: »عقر«. امام)ع( 

فرمود: پناه می برم به خدا از عقر!

ورود اباعبدا... الحسین)ع( به کربلا
آن گاه، حضرت)ع( متوجه حر شــدند و فرمودند: »ا ما اندکي بیا. 

ســپس، فرود می آییم. پس با هم حرکت کردند تا به کربلا رســیدند. 
حُر و یارانش، جلوي ]کاروان[ امام حســین)ع( ایســتادند و آنان را از 
ادامه مسیر، باز داشتند. حُر گفت: همین جا فرود آی که فرات، نزدیک 
اســت. امام)ع( فرمود: نام اینجا چیست؟ گفتند: کربلا فرمود: این جا، 
جایگاه کَرْب )رنج( و بلَاســت. پدرم هنگام حرکتش به سوي صِفّین، 
از این جا گذشــت و من با او بودم. ایســتاد و از نام آن پرسید. نامش 
را به او گفتند. پس فرمود: اینجا، جایگاه فرود آمدن مَرکب هایشــان، 
و اینجا، جایگاه ریخته شــدن خون هایشان است. موضوع را پرسیدند. 

فرمود: کارواني از خاندان محمّد)ص(، این جا فرود می آیند. سپس امام 
حسین)ع( فرمود: اینجا، جایگاه مَرکب ها و بار و بنُه ماست و ]اینجا[ 

قتلگاه مردان مان و جای ریخته شدن خون مان است.«
آن گاه فرمــان داد که بارهایــش را در آن جا، فرود آوردند. آن روز 
مصادف بود با پنج شــنبه، دوم محــرم و به نقلی دیگر مصادف با روز 

چهارشنبه، اول محرم سال 61  بود.
نقل شده که پس از منزل گرفتن در کربلا، امام حسین)ع( فرزندان 
و برادران و اهل بیتش را جمع کرد و به آنان نگاهی کرد و گریســت 
ســپس فرمود: خداوندا به درســتی که ما عترت و خاندان پیامبرت 
محمد)ص( هستیم که ]از شهر و دیارمان[ اخراجمان کردند و پریشان 
و سرگردان از حرم جدمان ]رسول خدا)ص([ بیرون شدیم و  بنی امیه 
بــه مــا تعرض کردند؛ خدایا پس حقمان را از آنــان بگیر و ما را برابر 
ظالمان یاری ده. بعد رو به اصحاب کرده فرمودند: مردم بندگان دنیا 
هستند و دین لقلقه زبانشان؛ حمایت و پشتیبانی از دین تا آنجاست 
که زندگی شــان در رفاه اســت پس هرگاه بلاء و سختی حادث شود 
دینداران کم می شــوند. در تاریخ آمده که امام حســین )ع( قبل از 
شــهادتش، همه زمین کربلا را از ســاکنین غاضریه و نینوی به مبلغ 
شــصت هزار درهم خریداری کرد و به خود آنان صدقه داد و با آن ها 
شرط کرد که مردم را به محل قبر آن حضرت راهنمایی کنند و از آن 
زائران به مدت سه روز پذیرایی نمایند؛ لذا حرم و مزار امام حسین)ع( 

و یارانش در این شهر می باشد.

 ماجرای ورود امام حسين)ع( به کربلا

هریکازروزهایدههاولمحرمبهیکعنوان
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درخشش ورزشکاران زرندی در 
مسابقات قهرمانی جام ولایت 

بیســت و سومین دوره مســابقات قهرمانی کشور جام 
ولایت در محل ســالن شــادروان حــاج مصطفی داوودی 
تهران با حضور تیم هایی از تهران، کرج، کرمان، کرمانشــاه، 
اسلامشهر، نوشهر، مازندران، کردستان، لرستان، همدان و 
... برگــزار گردید. به گزارش روابــط عمومی اداره ورزش و 
جوانان شهرستان زرند، تیم آشی هارا کارته زرند با مربیگری 
آقای مهدی مهدیزاده با 5 ورزشکار در این رقابت ها شرکت 
داشــتند که در بخش انفرادی عرفان موســی زاده مقام اول 

و محمدرضا عرب زاده مقام سوم کشوری را کسب کردند.

در مسابقات هندبال کشور
تیم زرند بر سکوی سوم ایستاد

مســابقات هندبال نوجوانان منطقه 6  کشور با حضور 9 
تیم از اســتان های کرمان ، یزد و سیســتان و بلوچستان به 
میزبانی اســتان کرمان برگزار شد. به گزارش روابط عمومی 
اداره ورزش و جوانان شهرستان زرند، در پایان این مسابقات، 
تیم هندبال نوجوانان شهرســتان زرند به مقام سوم دست 
یافت. لازم به ذکر اســت مربی گری تیم شهرستان زرند را 

حسن جعفری برعهده داشت.

انتخابی تيم ملی اميد بوکس؛
یزدان احمدی چهره شاخص مسابقات شد

یک بوکســور کرمانی در مسابقات انتخابی تیم ملی امید 
کشورمان با برتری برابر همه حریفان بار دیگر شایستگی های 
خود را به رخ کشید. به گزارش  روابط عمومی اداره کل ورزش 
و جوانان استان کرمان، یزدان احمدی بوکسور شاخص و جوان 
کرمانی که در دو سال اخیر توانسته است در سطح کشور خود 
را مطرح کند، در مســابقات بوکس انتخابی تیم ملی امید با 
غلبه بر تمامی حریفانش توانســت به عنوان نخست مسابقات 
وزن 75 کیلو برسد. این مسابقات که به میزبانی تهران برگزار 
شد، شرکت کنندگانی در چهار وزن  در این دوره از مسابقات 
با یکدیگر پیکار کردند. گفتنی اســت یزدان احمدی در وزن 
75 کیلو با برتری مقابل شرکت کنندگانی از استان های گیلان 
، همدان  و لرســتان به فینال مســابقات راه یافت و در دیدار 
پایانی با برتری برابر بوکســور سرسخت مازندرانی، موفق به 

کسب عنوان قهرمانی این مسابقات شد.

ایمان فرحبخش مربی کرمانی تیم فوتبال پنج 
نفره نابینایان ایران، مدال نقره پارالمپیک خود را 
به خانواده سردار شهید محمد جمالی از شهدای 

مدافع حرم تقدیم کرد.
طی مراسمی در پنجمین روز از هفته دفاع 
تیم  کرمانی  مربی  فرحبخش  ایمان  مقدس، 
مسابقات  در  کشور  نابینایان  نفره  پنج  فوتبال 

پاراالمپیک ریو، مدال نقره این دوره از مسابقات را 
به خانواده سردار شهید محمد جمالی از شهدای 

مدافع حرم تقدیم کرد.
مطهری  سردار  حضور  با  که  مراسم  این  در 
جانشین سپاه ثارا... استان کرمان، سردار حسنی 
استان  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  مدیر کل 
کرمان و جمعی از ورزشکاران و خانواده شهید 

برگزار شد ایمان فرحبخش گفت: مدالی که من 
شهیدان  افتخارآفرینی  مقابل  در  کردم  کسب 

مدافع حرم بسیار ناچیز است.
تیم  اردوهای  از  یکی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
فوتبال پنج نفره نابینایان که قرار بود در ترکیه 
برگزار شود به دلیل مسایل امنیتی لغو شد اظهار  
داشت: امنیتی که در کشور ما وجود دارد مرهون 

خون شهیدان و شهدای مدافع حرم است.
نابینایان  مربی کرمانی تیم فوتبال پنج نفره 
را  تیم  اردوی  مرحله   12 اینکه  بیان  با  کشور 
آرامش  و  آسایش  کمال  در  و  کشور  داخل  در 
بزرگی است  نعمت  امنیت  افزود:  برگزار کردیم 

به  عراقی  تیم  ورزشکاران  که  می بینیم  وقتی 
در  تمرین  به  مجبور  امنیتی  مشکلات  دلیل 
اینکه  به  اشاره  با  وی  هستند.  کشورها  سایر 
در  حاضر  نابینایان  فوتبال  تیم  ورزشکار   8 از 
پارالمپیک دو نفر از بچه های کرمان بودند گفت: 
اهدای مدال کسب شده در این دوره از بازی ها، 
کمترین و کوچکترین کاری است که می توانستم 
در مقابل عظمت شهدای مدافع حرم و به  ویژه 

سردار شهید محمد جمالی انجام دهم.
توسط  پارالمپیک  نقره  مدال  اهدای  از  پس 
خانواده  به  کرمانی  ورزشکار  فرحبخش  ایمان 
مدافع  شهدای  از  جمالی  محمد  شهید  سردار 

حرم، همسر و فرزند شهید نیز با اهدای یک تابلو 
قدردانی  کرمانی  ورزشکار  ارزشی  اقدام  این  از 

کردند.

:::::::::::::::::: | خبــــر | ::::::::::::::::::

::: |ورزش| ::: ورزشکار کرمانی مدال پارالمپیک خود را به 
خانواده شهید مدافع حرم اهدا کرد

مسابقات  ما:  آینده   - محسن بیگی  مریم 
قویترین مردان استان کرمان به میزبانی شهرستان 
سیرجان در وزن های منفی 90، منفی 105 و وزن 
آزاد برگزار شد. تیم شهرستان زرند در این دوره از 
مسابقات، با چهار نماینده، مقام اول تیمی را به خود 
اختصاص داد و حمزه اکبری در وزن منفی 90 مقام 
سوم، ابوذر پورباقری در وزن منفی 105مقام سوم و 
حمید پاهنگ در وزن آزاد مقام دوم را کسب کردند.

زرند، قطب قوی ترین مردان استان
حمید پاهنگ در گفت وگو با آینده ما با بیان 
اینکه 18 سال است که ورزش می کنم، گفت: از سال 
82 به مدت یازده سال به طور متوالی قویترین مرد 
شهرستان زرند شدم و دو مرتبه نیز نایب قهرمانی 
قویترین مردان استان را کسب کردم. وی با اشاره 
افزود: در سال  به سایر عناوین کسب شده خود، 
92 مسابقات قویترین مردان جنوبشرق به میزبانی 
زاهدان برگزار شد که مقام چهارم را به دست آوردم، 
در سال 93 مقام هفتم این مسابقات را کسب کردم 
و در سال جاری نیز در مسابقات قویترین مردان 
کشور که با حضور 47 ورزشکار در گلپایگان اصفهان 
برگزار شد موفق به کسب مقام پنجم کشوری شدم.

پاهنگ تصریح کرد: قبل از کسب این افتخارات 
مقام اول پاورلیفتینگ استان را به دست آوردم و 
دو دوره نیز در پرس سینه در سنگین وزن، مقام 
اول استان را کسب کردم. وی که در ابتدا در رشته 
بدنسازی فعالیت داشت و بعد از چهار سال در رشته 
پاورلیفتینگ و قویترین مردان فعالیت خود را آغاز 
مسابقات  به  ورود  جواز   92 سال  در  افزود:  کرد، 
مردان آهنی کشور را گرفتم که به دلیل عدم وجود 
اسپانسر و حامی مالی نتوانستم در این مسابقات 
شرکت کنم. این ورزشکار زرندی یادآور شد: امسال 
برای مسابقات قویترین مردان آهنی شرکت می کنم 
و از آنجایی که این ورزش هزینه های بالایی دارد، اگر 
توسط اسپانسری حمایت شوم امیدوارم که بتوانم 
در این مسابقات حضور پیدا کنم. وی با بیان اینکه 
حمزه اکبری که در دسته منفی 90 مقام سوم استان 

را به خود اختصاص داد از شاگردان 
وی می باشد، ادامه داد: آقای اکبری 
قویترین  قهرمان  نایب  مرتبه  سه 
منفی  وزن  در  و  شده  زرند  مردان 
استان  مرد  قویترین  مدال  نیز   105
یزد را به خود اختصاص داده است. 
پاهنگ یادآور شد: در روز سه ساعت 
تمرین دارم و مکان تمرین نیز راه آهن 
است که متاسفانه مکان مناسبی برای 

تمرین کردن نیست.
در  ورزش  این  اینکه  بیان  با  وی 

شهرستان زرند قهرمانان زیادی دارد و در استان 
به عنوان قطب قویترین مردان شناخته شده است 
از مسوولین خواست تا ورزشکاران را حمایت کنند 
و ادامه داد: امیدواریم امسال بتوانیم در مسابقات 
مطرح  کشور  در  را  زرند  شهرستان  اسم  کشوری 
کنیم. پاهنگ ضمن تشکر از مردم دشتخاک که 
که  مادرم  از  کرد:  تصریح  کردند،  حمایت  را  وی 
زحمات زیادی را برایم متحمل شدند و همسرم که 
صبورانه در این راه همراه من بودند صمیمانه تقدیر 

و تشکر می کنم.

مکان مناسبی برای تمرین 
نداریم 

ابوذر پورباقری نیز که مدت 17 سال است در 
رشته قدرتی پرس سینه، پاورلیفتینگ، مچ اندازی 
و قویترین مردان فعالیت دارد، در مسابقات قویترین 
مردان استان مقام سوم این مسابقات را بدست آورد. 
وی با اشاره به سطح برگزاری این دوره از مسابقات 
برای  و  بود  عالی  مسابقات  برگزاری  سطح  گفت: 
برگزار شد که در  وزن  بار همزمان در سه  اولین 
نوع خود بی نظیر بود و از زرند ورزشکارانی حضور 
داشتند که آقای پاهنگ مقام دوم، حمزه اکبری 

سوم و محمدرضا رضازاده نیز چهارم شد.
وی به دیگر مقام ها و عناوین کسب شده خود 
اشاره و افزود: دو دوره قهرمانی پرس سینه استان را 

کسب کردم، مقام دوم استان در رشته پرورش اندام 
و قهرمان قهرمانان )مستر( مچ اندازی استان را به 
استان  توابع  مرد  قویترین  دوره  دو  آوردم،  دست 
و در  دارم  را  قویترین مردان  مقام سوم  بودم، دو 
رشته پاورلیفتینگ نیز قهرمان استان شدم و مقام 
سوم مچ اندازی کشور را در سال 94 به دست آوردم.

وی کرد: هدفم انتخاب در تیم ملی مچ اندازی و 
قهرمانی در مسابقات کشوری قویترین مردان است 
و در حال حاضر نیز با آقای پاهنگ سه ساعت در 
روز تمرین داریم. پورباقری از بی توجهی مسوولین 
به ورزشکاران گلایه نمود و ادامه داد: جای مناسبی 
برای تمرین نداریم و در فضای آزاد راه آهن در هوای 

گرم و سرد تمرین می کنیم.
وی گفت: با هزینه های شخصی خود به مسابقات 
می رویم و اگر امکانات در اختیار ما گذاشته شود 
کسب  کشور  سطح  در  حتی  بهتری  نتایج  شاید 
کنیم. وی افزود: متاسفانه با اینکه شهرستان زرند 
اسپانسر  دارد  کارخانه  و  است  صنعتی  شهر  یک 
نداریم. این ورزشکار زرندی خاطرنشان ساخت: راز 
موفقیت من دعای خیر مادرم و همراهی همسرم 
که پشتوانه خوبی برایم هستند، می باشد همسرم 
با سختی ها و آسیب دیدگی هایی که داشتم همیشه 
همراه و پشتیبانم بودند که صمیمانه تقدیر و تشکر 
می کنم و از اولین مربی ام جناب آقای غلامی و بعد 
از ایشان آقای یاسر اسماعیلی که زحمات زیادی 

برایم کشیدند تشکر ویژه دارم. 

قهرمانی تیم قویترین مردان شهرستان زرند 
در مسابقات استانی
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مهدی مهدوی کیا با اشاره به وضعیت تیم پرسپولیس 
گفت: خوشــبختانه پرسپولیس لیگ را خوب آغاز کرده 
و مدعــی قهرمانی لیگ و جام حذفــی خواهد بود. وی 
افزود: امیدوارم بتواند پس از ســال ها در لیگ قهرمانان 
هم نتایج خوبی بگیرد چون پتانسیلش را دارد. به نظرم 
پرســپولیس امســال می تواند نتایج آبرومندی در آسیا 
گرفته و حتی روی ســکو برود. مهدوی کیا گفت: حسن 

بزرگ پرسپولیس این است که یک مربی بین  المللی مثل 
برانکو دارد که در تیم های آســیایی کار کرده و شرایط 

فوتبال قاره را می شناسد. 
این خودش یک فاکتور مهم اســت. از ســوی دیگر 
بازیکنان بزرگی در پرســپولیس حضور دارند که اگر از 
همه توانایی شــان اســتفاده کنند، هر تیمی را شکست 

می دهند.

چند بازیکن ســابق تیم فوتبال اســتقلال به دلیل 
بدهــی مالیاتی این روزها با دردســرهای زیادی مواجه 
شــدند. در حالی که هفته گذشــته باشگاه استقلال به 
دلیل بدهی مالیاتی با مسدود بودن حساب هایش مواجه 
شد و حتی در این زمینه اقدامات زیادی برای حل شدن 
مشــکل انجام داد اما حال چند بازیکن سابق این تیم با 
دردسرهایی روبه رو شده اند. بیژن کوشکی مدافع سابق 
اســتقلال که به اداره مالیات بدهکار بوده و البته ظاهرا 
این مالیات بر عهده باشگاه استقلال است پس از چندین 

و چند اخطار توســط یکی از اپراتورهای تلفن همراه در 
نهایت با مصادره شدن خط تلفنش روبه رو شد.

آرش برهانــی مهاجم فصل گذشــته اســتقلال نیز 
وقتی قصد فروش یک ملک را داشــت متوجه شــد که 
ممنوع المعامله شــده و نمی توانــد معاملاتی را تا زمان 
پرداخــت مالیاتش انجــام دهد. نفــرات دیگری مثل 
حنیــف عمــران زاده و وحید طالب لو نیز با مشــکلات 
ممنوع الخروجی روبه رو هستند و هنوز موفق به دریافت 
مطالبات خود از استقلال و پرداخت مالیات خود نشدند.

این پرسپولیس در آسیا مقام می آورد

 موضوع بازی ندادن برانکو به رامین رضاییان و در مقابل 
اســتفاده کارلوس از این بازیکن در ترکیب اصلی تیم ملی 
حتی روی کادر فنی پرسپولیس و اظهار نظر اطرافیان برانکو 
هم تاثیرگذار بود. برخی اطرافیان برانکو در محفلی دوستانه 
گفته انــد از دعوت رامین رضاییان بــه تیم ملی متعجب 
هستند و این موضوع را لجبازی سرمربی پرتغالی با برانکو 
می دانند. نزدیکان برانکو معتقدند رضاییان اصلا در شرایط 
مســابقه قرار ندارد و باید به تصمیم  کی روش شــک کرد. 

البته سرمربی کروات قرمزها با اطرافیان خودش که گفته اند 
کی روش از سر لجبازی با او هم که شده از رضاییان دوباره 
در ترکیب اصلی استفاده می کند، موافق نیست و می گوید 
به هر حال هر مربی دیدگاه خاصی دارد و شــاید کی روش 
فکر می کند زمان برای ایجاد تغییر در جناح راست تیمش 
مناســب نیست. رامین رضاییان پس از بازگشت دوباره به 
ایران و تمرینات پرسپولیس هنوز فرصت حضور در میدان را 

پیدا نکرده ولی در عوض در تیم ملی فیکس است.

همســر منصور پورحیدری از برخی شایعه پراکنی ها 
در مورد بیماری همســرش گلایه کرد. فریده شجاعی 
درباره وضعیت بیماری منصور پورحیدری اظهار داشت: 
حال ایشان نسبت به روزهای گذشته بهتر شده است. 

بــا توجه به اینکه وضعیت او رو به بهبودی اســت، 
شــاید زودتر از بیمارســتان مرخص شود، اما پزشکان 
چیز خاصی را اعلام نکرده اند. وی در مورد شایعاتی که 

در صفحات مجازی پیرامون وضعیت جســمانی منصور 
پورحیدری مطرح شده است، گفت: اینکه درباره بیماری 
منصور اطلاع رســانی شود، بد نیست، اما شایعه پراکنی 

صورت خوشی ندارد. 
پورحیدری با بیماری دســت به گریبان است و باید 
تحت نظر باشد. در این شرایط، از مردم می خواهیم که 

برای سلامتی او دعا کنند.

 کی روش از لج برانکو، رضاییان را بازی می دهد

از شایعه پراکنی در مورد همسرم گلایه دارم

 آرش برهانی ممنوع المعامله شد
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مرضیه سادات حسینی راد - آینده ما: مدیر 
عامل بیمه ســلامت ایران در سفر دو روزه به کرمان 
از ساختار پزشک خانواده و نیز طرح ایراپن در بافت 
بازدید و طرح های در دســت اجرا در بیمه ســلامت 

کرمان را ارزیابی می کند. 
وی در اولین مرحله از سفر خود شامگاه دوشنبه  
ضمن دیدار با خانواده شــهید بادپا از سرداران شهید 
مدافع حــرم به همراه محمد جعفری مدیرکل بیمه 
ســلامت استان در استودیو شــبکه 5 کرمان حاضر 
و به ســوالات مطرح شده در خصوص بیمه سلامت 
پاسخ داد. محمدجواد کبیر، مدیر عامل سازمان بیمه 
ســلامت ایران در گفت وگوی ویژه خبری با اشاره به 
تاثیر بالای مردم در تصمیمات کلان کشــور گفت: با 
مشــارکت مردم باید منابع بیمه ای را به شکل پایدار 
حفظ کنیم و بیمه رایگان اقشــار آسیب پذیر را ادامه 
دهیم. وی افزود: در سفر به کرمان قصد داریم ارزیابی 
مفیدی از اجرای برنامه پزشــک خانواده در اســتان 

کرمان داشته باشیم.
کبیر بــا تاکید بر اینکه بیمه ســلامت در بحث 
بیمه های پایه رویکرد بســیار ارزشمندی ارایه کرد، 
افزود: رویکرد ســلامت محوری ما باعث می شود در 
ســطح کشور خدمات سلامت را ویژه و جامع ببینیم 
که شامل پیشگیری، مراقبت های اولیه، غربال گری، 
درمان ســرپایی، ارجاع، درمان ســرپایی تخصصی، 

بستری تخصصی، بازتوانی و توان بخشی است.

11 میلیون ایرانی کم درآمد بیمه 
سلامت شدند

وی تصریح کرد: خوشبختانه بیمه سلامت با بدنه 
کارشناسی خوبی که دارد این رویکرد را در سه چهار 
سالی که از عمرش می گذرد، خوب دنبال کرده است. 
کبیر با اشــاره به اجرای طرح تحول سلامت توسط 
این سازمان  از اردیبهشت ماه سال 93 افزود: از سال 
74 تا پایان سال 92 حدود 7/8 میلیون تا 9 میلیون 
جمعیت ما افراد بلاتکلیف، آسیب پذیر و مستمندی 
بودنــد که باید مورد حمایت قرار می گرفتند که در 
راســتای اجرای بیمه همگانی برای این افراد، یکی 

از اقدامات بیمه سلامت؛ شناسایی 750 سکونتگاه 
غیررســمی در اطراف شــهرها بود که موفق شدیم 

جمعیت حدود 11میلیون نفر را بیمه کنیم.
کبیر با بیان اینکه بیمه ســلامت درسال 94 با 
6 هزار و 200 میلیارد تومان کســری وارد سال 95 
شــد، ابراز کرد: این خســارت بزرگی به موسسات 
طرف قــرار داد و بیمه ســلامت بــود. مدیرعامل 
بیمه ســلامت ایران خاطرنشان کرد: باید برای این 
پرداخت ها تمهیداتی اندیشیده شود هر چند تلاش 
ویژه دولت برای پرداخت هــای بیمه ادامه دارد اما 
مقرر شــده در ســال 95 حدود 89 درصد منابع را 
دریافــت کنیم که به زودی 100 درصد می شــود 
و از ســویی با واگذاری اوراق قرضه نیز قرار اســت 
منابعی داشته باشــیم تا مطالبات موسسات طرف 
قراردادمــان را بپردازیــم. وی تصریــح کرد: وقتی 
پرداخت موسســات عقب بیفتد برکیفیت خدمات 
هم تاثیر می گذارد کــه امیدواریم با 8 هزار میلیاد 
تومانــی که دولت مصوب کــرده و تا اواخر مهر در 
اختیار ما قرار می گیرد مطالبات موسسات درمانی در 
اســرع وقت پرداخت شود. در ادامه سفر مدیر عامل 
بیمه سلامت به اســتان کرمان وی صبح سه شنبه 
در اولین جشنواره فرهنگی و هنری زنان شاغل در 
بیمه ســلامت کشور شــرکت کرد. این جشنواره با 

حضور بالغ بر 80 بانوی شــاغل در بیمه سلامت از 
استان های مختلف برای اولین بار به میزبانی کرمان 
برگزار شــد. در بخش فرهنگی مسابقات رشته های 
حفظ قرآن، قرائت قــرآن و نهج البلاغه و در بخش 
هنری نیز عکاســی، خوشنویســی و نقاشی در دو 
روز برگزار می شــود. مدیرعامل بیمه سلامت ایران 
نیز در این مراســم با اشاره به اینکه زنان حاضر در 
مســابقات فرهنگی باید به عنوان سفیران فرهنگی 
به اســتان های خود برگردند گفــت: باید محتوا و 
غنای اولین جشــنواره فرهنگی و هنری به گونه ای 
باشــد افراد با هدف مشــخص در آن شرکت کنند. 
وی تصریح کرد: انتظار داریم برگزاری این جلســه 
یک نقطه شروع برای توجه به شخصیت زنان مان به 
عنوان عنصرکارآمد در جهت نیل به اهداف سازمان 
مورد توجه قرار گیرد و فضای ســازمان را اثربخش 

و دینامیک کند.
کرمان استان پیش رو در حوزه 

سلامت
محمد جعفری مدیرکل بیمه ســلامت اســتان 
کرمان نیز در این مراسم با اشاره به اینکه بانوان 50 
درصد نیروی انســانی بیمه سلامت استان را تشکیل 
داده اند، گفت: این پرسنل نیروهای دائمی ما هستند 

و حــدود 95 درصد نیروهــای کارگزاری های بیمه 
سلامت در استان را نیز زنان تشکیل می دهند.

وی تصریح کرد: به منظور رفاه بیشــتر، خدمات 
پزشــکی بانوان شاغل در بیمه سلامت استان شامل 
چکاب ســالانه و آزمایشــات مختلف پوشش داده 
می شــود. مدیر عامل بیمه سلامت ایران همچنین 
سه شنبه در دیدار با مدیر کل امور اجتماعی استانداری 
کرمان نیز از کرمان به عنوان اســتانی پیشــرو برای 
مسایل حوزه سلامت یاد کرد. محمدجواد کبیرگفت: 
با کمک بیمه سلامت و دانشگاه علوم پزشکی کرمان 
کنترل و مدیریت هزینه خوبی در بخش ســلامت و 
درمان در اســتان انجام شــده است. وی خاطرنشان 
کــرد: طرح ایراپن در بافت به عنــوان یکی از چهار 
شهر پایلوت در کشور ویژه بیماری های غیرواگیر در 
حال اجرا است که امیدواریم بتوانیم به عنوان الگوی 
کشــوری این طرح را معرفی کنیم. در این نشســت 
زهرا موســی پور مدیرکل امور اجتماعی استانداری 
کرمان نیز گفت: اسناد 7گانه امنیت غذایی با کمک 
علوم پزشکی در حال تدوین است که سند از مزرعه 
تا ســفره ویژه تولید نان ســالم و نیز کنترل سموم و 
آفتکش ها در دســت اجرا می باشــند. وی بیان کرد: 
بزرگ ترین کار در حوزه ســلامت اجرایی کردن این 

سندهای مهم غذایی و سلامت است.

Email: alavian419@Gmail.com آیـنـده از آن مــاست

خوابیدن با صدای قرآن

عباس جمالی زاده دومین فرزند خانواده بود که 
در سال 1342 در روستای مطهرآباد به دنیا آمد. 
رانندگی گرفت.  عباس در سال 1362 گواهینامه 
گواهینامه  اندکی  بسیار  تعداد  زمان  آن  در  چون 
و حضور  ماشین  به  نیاز  که  کارهایی  در  داشتند، 
یک راننده با گواهینامه بود، به اهالی روستا کمک 
می کرد. وی در خرداد ماه 1365 عازم جبهه های 
آب،  تانکر  راننده  عنوان  به  آنجا  در  و  جنوب شد 
مشغول آبرسانی به رزمندگان خط مقدم شد. او بعد 
از مدتی مشمول خدمت سربازی شد و به کسوت 

سرباز سپاه درآمد. 
عباس در عملیات کربلای چهار حضور داشت. 
راننده  عنوان  به  نیز  پنج  کربلای  عملیات  در  وی 
انتقال  مسوول  شلمچه،  منطقه  در  آمبولانس 
مجروحین و شهدا به پشت جبهه بود که با اصابت 
ترکش به ناحیه سر، در دوم بهمن ماه 1365 به 
شهدای  گلزار  در  مطهرش  پیکر  رسید.  شهادت 
امامزاده عبدا...)ع(  منطقه بهشت وحدت در جوار 

به خاک سپرده شد. 
شب ها موقع خواب، نواری روی ضبط می گذاشت 
برایم  کارش  این  می برد.  لحافش  زیر  را  ضبط  و 
عجیب بود. به او گفتم: عباس جان! این چه کاری 
است که می کنی؟ چرا ضبط را زیر لحاف می بری؟ 

چه نواری روی آن می گذاری؟
صدای ضبط را بلند کرد، آوای دلنشین قرآن در 
خانه پخش شد. گفت: مادر! من تنها با گوش دادن 
السلام(  بیت )علیهم  اهل  نوار قرآن و مصیبت  به 
خواب می روم. ضبط را زیر لحافم می برم تا صدایش 

مزاحم شما نباشد. 
راوی: مادر شهید 
منبع: ره یافتگان کوی یار

:::::::::::::::: | بـا شــهدا | ::::::::::::::::

ادویه های مفید برای مغز
مصرف گیاهان و ادویه های سالم برای مغز بسیار 
مفید است. در این مطلب به نقل از آی.هلث نیوز به 
چند نوع ادویه مفید برای سلامت مغز اشاره می کنیم:
آن  در  موجود  شیمیایی  ماده  دارچین:   *
پلاک  هایی را که در ایجاد بیماری آلزایمر نقش دارد، 
کاهش می دهد. مصرف این ادویه دقت و میزان تمرکز 
را بالا می برد، قند خون را تنظیم می کند و اشتها را 
کاهش می دهد. علاوه بر آن، داروی مقوی جنسی 

برای مردان نیز به  حساب می آید.
* زعفران: نتایج مطالعات نشان می دهد که عصاره 

زعفران در درمان افسردگی نقش موثری دارد.
نشان  که  دارد  وجود  زیادی  ادله  مریم گلی:   *

می دهد این گیاه تقویت کننده حافظه است.
آنتی اکسیدانی  خاصیت  با  گیاه  این  ریحان:   *
و  می دهد  افزایش  را  مغز  و  قلب  به  خون  جریان 
دارای خاصیت ضدالتهابی است که از بیماری آلزایمر 

پیشگیری می کند.
* آویشن: مصرف این گیاه میزان اسید چربی لازم 

را در مغز افزایش می دهد.
* پونه کوهی: قدرت درمانی آنتی اکسیدان پونه 
خشک 46 برابر سیب و 56 برابر توت فرنگی است 

و در حفظ سلول های مغز نقش بسیار موثری دارد.
* سیر: این گیاه بوته  ای باعث بهتر شدن روند 
خون رسانی به مغز می شود و سلول های سرطان در 

مغز را از بین می برد.
* زنجبیل: ترکیبی از زنجبیل و ژینکو بیلوبا، قدرت 
مغز را افزایش می دهد. عصاره این گیاه می تواند در 
درمان بیماری پارکینسون و سردردهای میگرنی نیز 

موثر واقع شود.
در  شناختی  قدرت  افت  گیاه  این  ماری:  رز   *
افرادی را که مبتلا به دمانس هستند، کاهش می دهد.

اولين جشنواره فرهنگی زنان شاغل بيمه سلامت کشور در کرمان؛:::::::::::::::::: | سلامت | ::::::::::::::::::::

کرمان، پیش رو در خدمات حوزه سلامت


